
D É  H O C K E Y K R A N T  V O O R K E N N E M E R L A N D / B O L L E N S T R E E K

krant
KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK

JAARGANG 10 VOORJAAR 2022

VERDER IN DEZE UITGAVE:

■  Leiden wil roerig seizoen afsluiten

■  De inhaalrace van Dames Terriërs

■  Heren Hisalis vol voor promotie

■  De international van De Reigers

■  Nieuwe coach Dames Overbos

■  Het is weer leuk op Bennebroek

■  De passie van Martijn Drijver

■  Showtime voor Heren HBS ■  Hockeyclubs in actie voor Oekraïne

Een voorjaar
vol hockey!

STICK WITH US ON: WWW.HOCKEYKRANT.NL      HOCKEYKRANT      HOCKEYKRANT





HOCKEYKRANT KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK NIEUWS 3

De komende maanden beloven
veel goeds. Wedstrijden volgen
elkaar in hoog tempo op en bij
veel clubs staan mooie activitei-
ten op het programma. Super
Sundays, bruisende TD's, Paas-
en Pinkstertoernooien of swin-
gende events met veel gezellig-
heid en sfeer. Heerlijk dat het al-
lemaal weer kan!   

SPANNING
Bovendien breekt ook de periode
aan van de beslissingen. Waarin
de goede lijn van de eerste sei-

zoenshelft moet worden doorge-
trokken. Of in het geval het wat
minder lekker liep, te besluiten
het over een ander boeg te gooi-
en om nu wél de punten te pak-
ken. Het gaat dus ergens om rich-
ting de kampioenschappen,
promotie, play-offs, play-outs of
degradatie. Zowel bij senioren als
ook bij de jeugd. 

EHL
Ook op het gebied van internatio-
naal tophockey is er veel om naar
uit te kijken. Bijvoorbeeld het fi-
naletoernooi van de ABN AMRO
Euro Hockey League in Amster-
dam. Van 13 tot en met 18 april

strijden 8 dames- en 12 heren-
teams om de Europese titel. Bij
de heren zijn Kampong en Bloe-
mendaal de Nederlandse deelne-
mers. Bij de dames hebben Am-
sterdam en Den Bosch zich
geplaatst voor het eindtoernooi.

ORANJE
Voor de Oranjeteams staan diver-
se FIH Pro Leagueduels op het
programma. Zo speelt het Neder-
lands Elftal Dames in april twee
thuiswedstrijden tegen de Ver-
enigde Staten. In mei en juni

wachten Argentinië, Engeland,
Duitsland en China. De Heren
komen later in actie. Zij spelen in
de maand juni maar liefst 10
wedstrijden in de Pro League. Re-
spectievelijk tegen Argentinië, En-
geland, Duitsland, India en Spanje 

WK 2022
Daarna wordt toegewerkt naar
hét hoogtepunt van deze zomer:
het WK Hockey Dames 2022 dat
in Nederland en in Spanje wordt
gespeeld. Uiteraard gaat Oranje
weer vol voor goud. Een goed

begin is daarbij van groot belang.
Reden te meer om Nederland bij
de poulewedstrijden in het Wage-
ner Stadion volop te steunen.  

HAVE FUN!
Kortom: het worden mooie
maanden. Het mag en kan ook
weer. Want hoewel het coronavi-
rus nog niet helemaal is verdwe-
nen, is het volop genieten op en
rond de velden. Genieten van
hockey en van alles wat de sport
zo mooi maakt. Heerlijk! Have fun
en let's stick together. 

TIPS? De makers van de Hockeykrant houden zich van harte aanbevolen 

voor tips, bijzondere evenementen en grappige of ontroerende foto's. 

Dit geldt uiteraard ook voor leuk en opvallend nieuws over uw club

of team. 

Heeft u een suggestie of een persbericht dat interessant is voor de 

Hockeykrant? Laat het ons weten. Wij gaan er alles aan doen om

uw tips te verwerken in het eerstvolgende nummer.

Mail de redactie: info@hockeykrant.nl

Het is voorjaar! De winter is voorbij, de temperatuur stijgt
en op de hockeyvelden zijn de competities weer gestart. Na
een ontzettend lange periode van beperkingen zijn ook de
coronamaatregelen ten einde en lijkt alles weer als vanouds.
Met publiek langs de lijn, gezelligheid in het clubhuis en
nagenieten op het terras. Wat hebben we dat gemist!

Een voorjaar
vol hockey!
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COLOFON

De 15e editie van het WK Hockey
vindt voor het eerst in de historie
plaats in twee landen. In Spanje 
én in Nederland. In de speelsteden
Terrassa en Amsterdam worden
zowel de poulewedstrijden 

als de kwartfinales gespeeld. Het
Wagener Stadion is het decor van
in totaal 20 duels. De halve finales,
de strijd om het brons en de finale
vinden plaats in Terrassa.

ORANJE
De Oranjedames zijn ingedeeld in
Poule A en nemen het daarin op
tegen Duitsland, Ierland en Chili.
Poule B wordt gevormd door En-
geland, Nieuw-Zeeland, India en

China. Poule C bestaat uit Argenti-
nië, Spanje, Zuid-Korea en Canada.
In Poule D spelen Australië, België,
Japan en Zuid-Afrika.

POULE
Nederland speelt de poulewed-
strijden op 2, 3 en 6 juli, uiteraard
in het Wagener Stadion. Mocht
Oranje als eerste in de poule eindi-
gen, dan speelt het op dinsdag 12
juli 19:30 uur in Amsterdam de
kwartfinale. De halve finales en de
finale worden gespeeld in het
Spaanse Terrassa.

SCHEMA EN TICKETS
Het complete wedstrijdschema
staat gepubliceerd op wkhoc-
key2022.com/wedstrijden. De
kaartverkoop is inmiddels ook ge-
start. Tickets zijn verkrijgbaar via
wkhockey2022.com/tickets.

De schema's zijn bekend, de kaartverkoop is gestart en het aftellen is begonnen richting het WK Hockey Dames 2022.
Een uniek toernooi dat wordt gespeeld in twee landen: Spanje en Nederland. Van 1 tot en met 17 juli 2022.  

WK Hockey Dames 2022

POULEWEDSTRIJDEN NEDERLAND
Zaterdag 02 juli 19:30 uur Nederland - Ierland

Zondag 03 juli 19:30 uur Duitsland - Nederland

Woensdag 06 juli 19:30 uur Nederland - Chili





“Het is inderdaad een roerig jaar
geweest,” beaamt voormalig assis-
tent Wouter Tazelaar die in novem-
ber het stokje overnam. “Het ver-
trek van Peter was voor iedereen
verrassend, ook voor mij. Vooral
het moment, een paar weken voor
de winterstop. Daarnaast heeft hij
het de afgelopen jaren goed ge-
daan. We draaiden bovenin mee,
maar met een nieuwe ploeg is het
dit seizoen anders.”

PROCES
Toeval of niet: na het vertrek van
de coach pakte Leiden wel punten.
“Dat gaf een positieve impuls,” zegt
Tazelaar. “Toch is het niet zo dat
wij ineens alles anders zijn gaan
doen. Tactisch zijn we in hetzelfde
proces doorgegaan en bovendien
hebben wij een kleine selectie. De
mogelijkheden zijn dus beperkt.
Dan moet je vooral inzetten op het
terugvinden van vertrouwen. Op
dat gebied zijn wel stappen ge-
maakt.” 

EXEMPLARISCH
Leiden sloot de eerste seizoens-
helft af op een achtste plaats, met
een miniem gaatje naar de geva-
renzone. Na de herstart leed de
ploeg twee forse nederlagen tegen
Berkel-Rodenrijs en Gooische. “De
wedstrijd tegen Gooische was
exemplarisch voor het seizoen. We
stonden met 1-0 voor en in een
paar minuten tijd maakten zij 3-1
met discutabele goals. Achteraf
heeft de scheidsrechter toegege-
ven dat hij ernaast zat, maar daar
koop je niks voor.”

BELONING
Daarmee stipt de coach een goed
punt aan. Want op enkele uitzon-
dering na heeft Leiden in vrijwel
iedere wedstrijd uitzicht op pun-
ten. “Het is iedere keer heel nipt,
dat zie je aan de uitslagen. De
ploeg kan ook echt wel hockeyen,
alleen blijft de beloning vaak uit.
Zo stonden we tegen Phoenix in
de slotfase tegen 9 man te spelen,

maar maakten zij alsnog gelijk.
Dat zijn dure punten.”

“Dit is deels een gevolg van het
feit dat wij een vrij jonge ploeg
hebben. Veel jeugd en in iedere
wedstrijd spelen A-tjes mee. Daar-
naast is het niveau van de poule
dit jaar beduidend hoger. Veel fy-
siek sterke teams met ervaren

spelers die ieder foutje afstraffen.
Zover zijn wij nog niet.” 

VERTROUWEN
Om definitief afstand te nemen
van de play-out plekken mag Lei-
den de komende weken vol aan
de bak. “Het staat heel dicht bij el-
kaar en ieder punt kan bepalend
zijn. We weten dus wat ons te

doen staat. Er wacht een zwaar
programma, maar ik heb er ver-
trouwen in. Voorop staat dat we
uit de gevarenzone blijven, leren
en vooral ook ervaring opdoen.
Als dat lukt, doen we het goed en
ligt er een basis om verder te bou-
wen.”

Voor coach Bruno Sousa was het
dan ook even schrikken toen hij de
indeling zag. “Nou, behoorlijk. Ik
moest twee keer kijken. Allemaal
clubs uit de Hoofdklasse en toen
Leiden. Verreweg de sterkste
poule. Aan de andere kant ook
heel cool én een mooie uitdaging
waar je vooral van moet genieten.
Dit heb ik ook tegen de jongens
gezegd.”

MINDSET
Bruno is sinds november coach
van de JB1. “Een mooi team, maar
wel iets anders dan de vorige lich-
ting. Daar zaten spelers bij met
heel veel individuele kwaliteit, ter-
wijl het nu vooral een team is. Een
groep talentvolle harde werkers

die heel gemotiveerd zijn. Inzet is
er altijd, maar in de Landelijke B is
meer nodig. Vandaar dat we me-
teen zijn begonnen met de mind-
set te 'shiften' en hen vooral ook
vertrouwen te geven. Fouten
maken mag, maar hockey met lef
en plezier.”

STAPJE
Leiden startte in maart met een 0-
3 nederlaag tegen Pinoké. “Dat was
heel leerzaam tegen een ploeg met
diverse jongens in de nationale se-
lectie. De wedstrijd op Den Bosch
was interessanter. We zijn toen het
veld ingestapt met de instreek: 'als
je weet dat je de underdog bent,
moet je proberen harder te wer-
ken dan de tegenstander'. Uitein-

delijk werd het 3-2. Geen winst,
maar goed gespeeld en toch ook
weer een stapje gemaakt.”

ONTWIKKELING
De komende weken staan voor Lei-
den JB1 met name in het teken van
groei en ontwikkeling. “Daarbij ligt
de nadruk op goed hockey, een
hoge balcirculatie, als team spelen
én veel leren. Dat is belangrijk. Op

dit niveau gaat alles net even wat
sneller, maar hoe langer je daar-
mee bezig bent, hoeveel meer
technische en tactische vaardighe-
den je kunt ontwikkelen. En even
belangrijk is het plezier en genieten
van hockey. Daar begint alles mee.”

REALISTISCH
Dit neemt niet weg dat het team
ook 'gewoon' punten wil halen.

“Daar gaan we uiteraard voor en
moet ook mogelijk zijn. Kampioen
zullen we niet worden. Dromen
mag, maar je moet ook realistisch
zijn en zeker in zo'n poule. Wij
komen uit de topklasse en meten
ons met clubs uit de hoofdklasse.
Maar wij zijn wel Leiden en willen
ons laten zien. En als wij bij de top-
4 kunnen spelen, hebben we het
heel goed gedaan!”
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Heren Leiden willen roerig seizoen goed afsluiten

Leiden Jongens B1 Landelijk

'Heel cool én een 
mooie uitdaging'

LEIDEN - Voor de Heren van Leiden is het seizoen niet
bepaald rustig te noemen. De Overgangsklasser werd
geconfronteerd met de nodige pech, zag vervolgens
coach Peter Kalfsterman vertrekken en kwam ook nog
eens terecht in de gevarenzone. Inmiddels is de rust
weer terug op De Krogt, maar voor handhaving moet er
nog wel wat gebeuren. 

LEIDEN -  De vreugde was groot bij de Jongens B1 van
Leiden toen het team zich in november plaatste voor
de Landelijke B-competitie. Totdat de poule-indeling
bekend werd. Een veld met louter grote namen. Den
Bosch, SCHC, Kampong, Pinoké, Tilburg en dus Leiden.
Dat mag je best 'pittig' noemen. 





Saal meldt om te beginnen maar
even de positieve sfeer die in en
rond 'zijn' team hangt. “Het is een
leuke groep. En mix van wat meer
ervaren jongens aangevuld met
talentvolle jonge jongens, die veel
meters maken en energie leveren.
Qua resultaten kunnen we dik te-
vreden zijn. Maar het mooiste is
dat we lange tijd hebben geïnves-
teerd om met Alkmaarders in het
eerste te hockeyen. Iedereen
heeft de eigen jeugd doorlopen
waarbij sommige spelers na een
uitstapje zijn teruggekeerd.”

BIETENBRUG
Met de ranglijst of sportieve doel-
stelling houdt Saal zich niet bezig.

“Het is een cliché, maar we willen
gewoon elke wedstrijd winnen.
Dat bedoel ik letterlijk in de zin
van alles geven en dan zien we
wel hoe het loopt. Een grondbe-
ginsel van competitie is toch dat je
wilt winnen. Van tevoren zijn er
zoveel mutaties bij andere teams,
dat het heel lastig is in te schatten
hoe de krachtverhoudingen lig-
gen. Het is oprecht een spannen-
de competitie. Als je op 60 of 80
procent denkt te kunnen spelen,
ga je gewoon de buitenbrug op.”

SUCCESBELEVING
Een thema dat centraal staat is
het baltempo hoog houden. “Dus
weinig lopen met de bal,” licht

Saal toe. “En met elkaar constant
op zoek naar de twee tegen één.
Dus tempo aan de bal en gegroe-
peerd druk zien te zetten. Er zit
zeker ontwikkeling in bij ons
team. Daar hoort ook succesbele-
ving bij. Als je iets afspreekt en
het werkt ook daadwerkelijk, dan
ga je er met zijn allen nog meer in
geloven. Iedereen durft elkaar aan

te spreken en ook complimenten
te geven als het hartstikke goed
gaat. Dat is mooi om te zien.”

JEUGD
Ook de toekomst van de jongens-
lijn lijkt rooskleurig bij Alkmaar
“We trainen twee keer per week
en bij toerbeurt doen er twee jon-
gens mee vanuit de A's. Als ze dan
een keer moeten invallen in
Heren 1, is de drempel een stuk
lager. Kwalitatief worden ze uitge-
daagd op onze trainingen. Ik geef
zelf de Jongens A ook één keer in
de week training, onze keeper
doet de B's. En een andere voor-
hoedespeler doet juist weer de
coaching van A1.”

MOOI
“Ik kan goed met hen communice-
ren en denk dat we op deze ma-
nier de lijn voor de lange termijn
kunnen doortrekken. In de basis-
principes van het spel proberen
we natuurlijk zoveel mogelijk al
één lijn aan te houden, maar met
de opstelling bemoei ik me zeker

niet. Dat is niet wenselijk. Ik ben
nu twintig jaar trainer op de club
en vind het heel mooi om te doen
met alle mensen die er nu staan.
Ik ben dan ook van plan er nog
een hele tijd mee door te gaan.”

ZORGEN VOOR MORGEN
Hoe de eerste selectie van Alk-
maar er komend seizoen uit gaat
zien, is nog niet helemaal duide-
lijk. “Een groot deel van de spelers
komt uit Amsterdam. Zij moeten
elke training en wedstrijd op en
neer reizen. Toch wil ik hen er
graag bij houden. Dit geldt ook
voor de jongere talentvolle gas-
ten, die hopelijk weer de kern
voor de toekomst zullen vormen.”

“Van de huidige groep zullen mis-
schien acht of zelfs wel twaalf spe-
lers blijven. Het hangt er ook een
beetje van af of we promoveren.
Dan wordt de aantrekkingskracht
groter om er nog meer energie in
te stoppen. Het zijn pas de zorgen
voor morgen.”

“Het is heerlijk, fantastisch. Ik heb
er geen andere woorden voor. De
afgelopen twee jaar was het be-
hoorlijk behelpen. Zonder publiek
spelen, snel van de club af moe-
ten omdat clubhuis gesloten is,
niet in de kleedkamer kunnen be-
spreken; het haalde wel de sjeu er
wel een beetje van af.”

GEVOEL
De coronaperiode betekende veel
improviseren voor de coach en het
team. “Het heeft echt veel creativi-
teit gevraagd om door te blijven
trainen, in groepjes van vier en
zonder duels. Het was taai om ie-
dereen gemotiveerd te houden en
het uitdagend te maken. Nu is alles
weer kan, besef ik mij hoe mooi
het is om te kunnen hockeyen.” 

“Wat een weelde dat we gewoon
kunnen doen wat we leuk vinden.
En vooral ook met het sociale ge-
deelte. Je komt niet alleen om te
trainen, maar ook om elkaar te
spreken, een potje voetbal te kij-
ken en in het clubhuis en een
drankje doen. Dat heeft iedereen
enorm gemist. Gelukkig is dat ge-
voel terug op onze mooie club!”

ALKMAAR - Pieter Saal is al zo'n 20 jaar actief bij AMHC
Alkmaar. Toch is de coach van Heren 1 nog lang niet van
plan te stoppen. En terecht. Want dat het vaandelteam
dit seizoen bovenin meedraait in de Eerste Klasse, is al
top. Maar dat de selectie 15 spelers telt die allemaal uit
de eigen jeugd komen, is iets om trots op te zijn. 

Als clubman geniet Saal niet alleen van de prestaties, maar vooral ook van de sfeer die
weer helemaal terug is aan de Olympiaweg. 

Pieter Saal
clubman bij
bloeiend AMHC

'Wat een weelde om 
weer te hockeyen'
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“Dat hadden wij ook even nodig,”
zegt Dave Smolenaars, coach van
de Damus. “Het is niet zo dat wij
ons grote zorgen hebben ge-
maakt, maar de laatste weken
werd het op de ranglijst wel span-
nend. En als je dan zelf een aan-
tal wedstrijden in de slotfase ver-
liest, doet dat ook iets met het
vertrouwen. Drie punten zijn dan
het beste medicijn.”

DOMPER
Bloemendaal stond er in de win-
terstop nog redelijk voor. Bij de
herstart wachtte een zwaar pro-
gramma met eerst Amsterdam
(0-3) en daarna Den Bosch (4-0).
“In die duels haal je de punten
niet, dat wisten we van tevoren.”
Daarna volgde een zuur verlies
tegen concurrent KZ, 0-1 op eigen
veld. “Dat was een enorme dom-

per. Het begin was niet goed, te
geforceerd, veel fouten en een
lichte angst om niet te verliezen.
Na de rust waren wij dominant,
gaven weinig weg, creëerden
twee open kansen en hadden
wellicht ook een strafbal moeten
krijgen. En als je dan in de slotfa-
se één schot op de goal krijgt die
er ook nog eens in gaat, is het re-
sultaat voor iedereen een onge-
looflijke teleurstelling.”

VEERKRACHT
Bloemendaal rechtte echter de
rug en behaalde een kleine week

later een zwaarbevochten 2-3
zege op Kampong. “Superknap!
De meiden hebben veerkracht
getoond, zijn blijven vechten en
als dat uiteindelijk wordt beloond
is dat geweldig.” 

De driepunter werd vervolgd met
een prima 3-2 winst op HGC.
Mede dankzij twee strafcorners
van Demi Hilterman en dat was
voor de topscorer van Bloemen-
daal ook al even geleden. “Voor
haar en het team is dat heel fijn
en geeft ook vertrouwen voor de
slotfase van het seizoen.”

GOED AFSLUITEN
Ondanks de opluchting is Bloe-
mendaal er nog niet helemaal.
Want met nog vier duels voor de
boeg zijn nog enkele punten nodig
om definitief uit de gevarenzone
te blijven. Bovendien wachten met
Pinoké, SCHC, hdm en Victoria nog
pittige tegenstanders. De coach
heeft echter veel vertrouwen. 

“Wij hebben een goede stap gezet
en willen goed afsluiten. Dit sei-
zoen hebben we te veel wedstrij-
den gespeeld waarin wij niet heb-
ben gekregen wat verdiend was.

Thuis tegen Kampong stonden
we 2-0 voor en werd het in de
laatste minuut alsnog 2-2. Tegen
Hurley gaven we het eveneens in
het slot weg en tegen KZ was he-
lemaal zuur.”

“Dat zijn dure punten die je laat
liggen, vooral tegen directe con-
currenten. De laatste weken zie je
dat wij de winst nu wel over de
streep trekken. Dit heeft ook met
ervaring te maken en op dat ge-
bied zijn goede stappen gezet.
Daarmee kunnen we verder, ook
in de laatste serie wedstrijden.” 
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BLOEMENDAAL - Het zag er
even zorgelijk uit voor de
dames van Bloemendaal. In
de serie wedstrijden voor
en na de winterstop ken-
den de Musschen een moei-
lijke periode met acht duels
zonder winst. Daarbij ging
ook de kraker tegen con-
current Klein Zwitserland
verloren waardoor er plot-
seling serieus degradatiege-
vaar dreigde. Maar na
zeges op Kampong en HGC
ziet de wereld er ineens
heel anders uit.

Door deze verschuiving kan
bondscoach Erik van Driel het
toernooi niet combineren met
zijn activiteiten als coach van
de heren van hdm. De competi-
tie in de Promotieklasse loopt
namelijk gewoon door. Als inte-
rim-coach zal Dave Smolenaars
Jong Oranje in Zuid-Afrika bege-
leiden. 

NIET IDEAAL
Smolenaars nam de klus begin
maart over. “Daardoor is de
voorbereiding niet ideaal ge-
weest,” zegt Smolenaars. “Nor-
maal gesproken werk je 4-6

weken naar zo'n toernooi toe,
maar die tijd was er niet. Bo-
vendien hebben we door bles-
sures en coronagevallen slechts
een beperkt aantal keren met
een redelijke groep kunnen
trainen. Daarnaast komt het
WK best op een gek moment.
De meiden zijn bij hun clubs
volop bezig met promotie, play-
offs of degradatie en dan moet
ineens de knop om. Dat is best
een omslag.”  

MOOIE GROEP
Desondanks is en blijft een WK
altijd een prestigieus toernooi

en fantastisch om mee te
maken. “Absoluut. Wij willen
ons laten zien en gaan er alles
aan doen om een geweldig
toernooi te spelen en succes
te behalen. Dat gun ik dit 
team ook. Er staat een mooie
groep met meiden die al
langer bij elkaar zijn. 

Er is een positieve sfeer en een
goede onderlinge klik.”

“Daar komt bij dat ze er enorm
veel zin in hebben. Het team is
natuurlijk ook al langer met het
toernooi bezig. Eerst vorig jaar
en nu met een opbouw richting
april waarin samen met de staf

en begeleiding echt een een-
heid is gecreëerd. Wat dat be-
treft heeft Erik een heel goede
basis neergezet. Eigenlijk ben ik
degene die het laatst is aange-
sloten en nog moet wennen.
Maar dat zal in Zuid-Afrika snel
over zijn!”  

Smolenaars naar
WK in Zuid-Afrika
De Hoofdklasse Dames ligt de komende weken stil. Dit als
gevolg van het WK Onder 21 in Zuid-Afrika. Het toernooi
wordt van 1 tot en met 12 april gespeeld in Potchefstroon. In
eerste instantie stond het WK eind november 2021 op het pro-
gramma, maar werd verplaatst vanwege de coronapandemie.

Dames Bloemendaal tonen veerkracht in Hoofdklasse

'Winst is het beste medicijn'





'Echt ongelooflijk fijn dat er weer publiek is,”
zegt aanvoerder Ties Hogestijn. “Bij onze
wedstrijd tegen VVV stond de hele club weer
vol. Een ouderwets goede zondag en daar
was iedereen ook wel aan toe. Dit merk je
ook binnen de groep. De afgelopen jaren zijn
natuurlijk heel vreemd geweest. Met lange
perioden niet hockeyen, trainen in tweetal-
len, gescheiden trainingen en ga zo maar
door. Er kon niks. Dan gaat ook de groepsdy-
namiek verloren. Gelukkig is het nu anders.”

TEAMGEEST
Om de dynamiek te bevorderen trok het
team in de voorbereiding op de tweede sei-
zoenshelft naar Frankrijk. “Eerst naar de
Champagnestreek en afsluitend naar Parijs.
Dat is voor de teamgeest heel goed geweest.
Je bent bij elkaar, drinkt een biertje, je
spreekt ook over andere dingen dan alleen
hockey en leert elkaar goed kennen. Voor
een vernieuwd team is dat ook noodzakelijk.
Dat hebben we de afgelopen jaren zeker 
gemist.”

VERJONGING
Het vernieuwde team werd vorig seizoen 
al deels samengesteld. Na het vertrek van 
diverse spelers voerde coach Willem Slinger
in de zomer van 2020 een gerichte verjon-
ging door. Acht nieuwe gezichten kwamen de
ploeg versterken. Helaas eindigde de compe-
titie al snel. Dit seizoen wijzigde de selectie
opnieuw. Een aantal spelers nam afscheid
onder wie Peer Jaspers die naar SCHC ver-
trok. De vervanging kwam uit de eigen jeugd,
met vijf spelers die doorstroomden uit de
JA1. 

VERHAAL
Met deze selectie draait Rood-Wit steady
mee in de brede middenmoot van de eerste
klasse A. “Dat is redelijk goed, al hadden wij
gehoopt bovenin mee spelen. We hockeyen
echt niet slecht en creëren voldoende kan-
sen, maar scoren te weinig. En in wedstrijden
die je moét winnen om echt aan te haken,
vliegt er elke keer eentje te veel in het mand-
je. Dat is een beetje het verhaal van dit sei-
zoen.”

“Dit zag je bijvoorbeeld ook in de derby
tegen Bennebroek. Wij waren beter, maar zij
net iets effectiever. Of neem andere duels
waarin wij in de slotfase een voorsprong
hebben weggegeven. Dit heeft vooral te
maken met ervaring. Wij hebben een groep
met veel jonge spelers die het prima doen,
maar nog niet de ervaring hebben om een
wedstrijd uit te hockeyen. Dat kan je ook niet
verwachten en het is zeker geen verwijt. Er-
varing krijg je door het te doen, te leren en
de kansen die er zijn te grijpen. Dit heb ik
ook moeten leren.”

NIVEAU
Ties Hogestijn weet waarover hij spreekt. De
aanvoerder loopt met zijn 31 jaar al een tijd-
je mee in het hockey en overigens ook in de
eerste klasse. Hij kan dus ook een vergelij-
king maken met eerdere jaren. “Ik heb het
idee dat het niveau toch iets hoger is dan
vorig seizoen. Bij diverse ploegen zijn erva-
ren jongens teruggekeerd en vooral bovenin
zijn het sterke teams.”

“Vooral Alpen springt er bovenuit; dat was
ook te verwachten. Wij speelden vorig jaar
met Alphen om de bovenste plaatsen. Nu
hebben zij echt stappen gemaakt met spe-
lers die al langer met elkaar hockeyen. Zij
zijn voor mij ook favoriet voor promotie.
Daarachter heb je Alkmaar dat ook een
goede kans maakt. Zover zijn wij nog niet.”

STIJGEN
Dit roept de vraag op wat we nog mogen
verwachten van Rood-Wit. Zoals gezegd is
het team sterk uit de winterstop gekomen en
ook het vertoonde spel moet vertrouwen
geven. “We zijn nu bezig met een goede
reeks, maar promotie zal heel lastig worden.
Dit neemt niet weg dat wij ons de komende
weken willen laten zien en voor het maxima-
le gaan. Goed spelen en met de ervaring van

de eerste seizoenshelft proberen nog een
paar plekken te stijgen. Als dat lukt, dan
doen we het goed. Zeker met zo'n jonge
ploeg.”

HOCKEYKRANT KENNEMERLAND/BOLLENSTREEK ROOD-WIT 11

AERDENHOUT - Na twee seizoe-
nen met coronabreaks en
beperkingen is de sfeer weer
helemaal terug op Rood-Wit.
Het publiek staat weer langs de
lijn, het terras zit vol en het
clubhuis bruist als vanouds. In
zo'n ambiance is het niet alleen
fijn hockeyen, maar het geeft
ook een impuls. Zeker aan
Heren 1 van de club. Want sinds
de coronamaatregelen volledig
zijn losgelaten is de eersteklas-
ser nog ongeslagen. 

Broertje
Ties Hogestijn is met zijn 31 jaar de rou-
tinier van Rood-Wit. Toch staat hij nog
steeds met veel plezier op het veld. Dat
is ook wel eens anders geweest. “Ik
moet eerlijk bekennen dat ik in de coro-
naperiode best eens heb overwogen om
te stoppen,” zegt Ties.  

“Nu ben ik blij dat ik de keuze heb ge-
maakt om te blijven hockeyen. We heb-
ben een mooi team en bovendien is het
superleuk om samen met mijn broertje
Jons te hockeyen en plezier te hebben.
Dit heeft zeker meegespeeld in de be-
slissing om door te gaan. Voor onze ou-
ders is het ook gemakkelijk. Zij hoeven
nu maar één wedstrijd te volgen; ge-
woon gezellig op Rood-Wit.”  

Verjongd Rood-Wit mist ervaring

Dierenkliniek Aerdenhout
Zandvoortselaan 160
2106 AP Heemstede
023-5240291

Dierenkliniek Bennebroek
Zwarteweg 36
2121 BC Bennebroek
023-7433477

WWW.HOCKEYFOTO.NU





Na een aantal toernooien en
wedstrijden met Jong Portugal
speelde Fabio in 2017 zijn eerste
A-interland. Inmiddels staat hij op
15 caps. “Ik vind het een grote
eer. Niet alleen voor mezelf, maar
ook voor mijn familie. Mijn vader
is Portugees en bovendien is het
mijn opa geweest door wie ik ben
gaan hockeyen. Het nationale
team voelt ook als familie. Heel
veel warmte, maar ook tempera-
ment en emotie. Je voelt de pas-
sie; strijden voor je land. Ik heb
dat ook en sta met een trots ge-
voel het volkslied te zingen.”

PITTIG
Portugal is uiteraard geen top-
hockeyland. “Het niveau ligt wat
lager en er wordt ook anders ge-
speeld dan in Nederland. Vooral

fysieker. Bij Jong Portugal ben ik
een van de betere spelers. In de
A-ploeg is dat minder het geval,
maar ik kom goed mee. Ook op
toernooien, al moest ik daar even

aan wennen. Speel maar eens zes
of zeven wedstrijden kort achter
elkaar. Dat is fysiek best pittig.”

MOOIE UITDAGING
Met de Portugese teams maakt
Fabio zich op voor een aantal
toernooien. “In de zomer spelen
we met Portugal onder 21 een
toernooi voor B-landen in Helsin-
ki. Dat wordt ook mijn laatste 
optreden met het team. 
Daarna gaan we met de nationa-
le ploeg een toernooi spelen met
een nieuw concept. Normaal 
gesproken heb je divisies, nu
gaan ze mixen. Daardoor hockey
je ook tegen A-landen. Wij zitten
in een poule met Spanje,

Italië en Polen; dat worden heavy
potjes, maar is tegelijk ook een
mooie uitdaging.”

DROOM
Met de deelname aan de toer-
nooien hoopt Portugal een vol-
gende stap te zetten. “Wij zijn nu
de nummer 44 van de wereld,
maar willen graag omhoog. De
ambitie is om op termijn te pro-
moveren en een A-land te wor-
den, al moeten wij ook realistisch
blijven. Toch gaan wij er wel voor,
net als bij De Reigers. Het zou ge-
weldig zijn om zowel met mijn
land als met mijn club te promo-
veren. Dat is wel een droom!”

Fabio Vieira is niet alleen speler van Reigers Heren 1, hij maakt ook deel uit het van
nationale hockeyteam van Portugal. Zijn interlandcarrière startte zo'n zes jaar geleden
toen hij in contact kwam met enkele Portugese spelers die in Venlo hockeyden. De
coach van Venlo was ook bondscoach van Portugal. “Ik heb met hem gesproken en hij
nodigde mij uit voor een stage bij het nationale team. Dat leek mij heel gaaf. Ik ben
gegaan en daarna is alles begonnen.”

'Het is een grote eer'

Voor het eerste doel is hij met
Reigers dit seizoen goed op weg.
In de poule is koploper Push
vooralsnog ongenaakbaar, maar
de strijd voor een play-off plek
ligt nog volop open. Daarbij moet
de ploeg wel afrekenen met 
Huizen, Ring Pass en Leonidas. 
“Het zit dicht bij elkaar en ieder
puntje telt,” zegt Fabio. “Daarom
is het belangrijk de komende
maanden steady te zijn. Voor de
winterstop was het nog te veel
met pieken en dalen en hebben
wij bijvoorbeeld punten gemorst
tegen Breda. Onnodig, dat moet
je gewoon voorkomen.”

VERLIES
De pieken en dalen komen deels
door het vertrek van enkele spe-
lers. Met name het afscheid van

Mark Weber was een verlies. Het
cornerkanon verkaste naar Scha-
erweijde. “Daardoor missen wij
dit seizoen niet alleen scorend
vermogen, maar vooral ook veel
ervaring achterin. Dat zag je in de
eerste competitiehelft terug in
bepaalde wedstrijden. Nu gaat
het beter, vandaar dat wij de lat
inmiddels hoger hebben gelegd
en voor de play-offs willen gaan.
Dat is een mooi doel.” 

TERUGKEER
Ambitie is er dus genoeg bij Rei-
gers. Dit was voor Fabio Vieira
ook een van de redenen om in de
zomer van 2020 terug te keren.
“Ik heb tot de D-tjes in Hoofddorp
gespeeld en ben daarna naar Pi-
noké vertrokken. Dat was een
goede keuze, ik heb mij echt kun-
nen ontwikkelen. Toen duidelijk
werd dat ik geen seniorencon-
tract zou krijgen, werd ik meteen

gebeld door spelers van Reigers.
Ik was al snel enthousiast. Een
mooie club, een goed plan en een
leuke uitdaging; daar wilde ik
graag deel van uit maken. Het
voelt goed om weer bij Reigers te
spelen.”

PROMOTIE
De Heren van Reigers willen graag
omhoog. “Uiteindelijk is het doel
om de stap te maken naar de Pro-

motieklasse. Daarvoor moet nog
wel wat gebeuren, maar er zit veel
hockey in de ploeg. Als wij op
deze manier verder bouwen,
moet het mogelijk zijn om binnen
één of twee jaar mee te spelen
om het kampioenschap in de OVK
en echt de stap omhoog te
maken. In de jeugd heb ik al veel
gewonnen met Pinoké. Het zou
heel gaaf zijn om dat ook bij de
Reigers te realiseren.”  
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HOOFDDORP - Er zijn in de
Overgangsklasse niet veel
teams met een interna-
tional in de gelederen. Die
vind je eigenlijk niet.
Behalve bij de Heren van
De Reigers waar Portugees
international Fabio Vieira
actief is. Na enkele jaren bij
Pinoké, keerde de 20-jarige
Hoofddorper terug om zijn
droom waar te maken. Pro-
moveren met Reigers én
met het nationale team
van Portugal. 

De dromen van Fabio Vieira
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Passie voor 
architectuur 
én hockey
De hockeywereld is voor Heiko Hulsker

architecten geen vreemde. Op vele vlak-

ken voelt het Haarlemse bureau zich ver-

bonden met de mooie sport en alle

activiteiten eromheen. Zo heeft menig

collega op de werkvloer ooit een stick in

z'n handen gehad. 

Architect Heiko Hulsker heeft zelf jaren

gehockeyd bij Hockeyclub Bloemendaal.

Als doelman van de Musschen realiseerde

hij in 1987 een unieke treble: de landstitel

in de zaal, op het veld én de Europa Cup.

Na zijn sportieve loopbaan bleef Hulsker

nauw betrokken bij de club. Eerst als bege-

leider van jeugdteams en in het seizoen

2012-2013 als manager van Heren I, toen

wederom een Europese titel werd binnen-

gesleept. 

PIEN TOL
Onze topper Pien Tol, die in de zomer 

van 2021 terugkeerde op 't Kopje, deelt

dezelfde passies. Naast haar mooie car-

rière bij de dames van Bloemendaal, 

heeft zij als architect ook fabuleuze 

acties rondom de tekentafel. Een recente

knieblessure houdt haar momenteel

helaas van het veld, maar die heb je 

gelukkig niet actief nodig bij ons vak. 

Ook vliegt de revalidatietijd voorbij 

wanneer je bezig bent met je andere

passie: architectuur.

KLASSE EN KWALITEIT
Met dezelfde inzet en enthousiasme stort

ons team zich graag op menig ontwerpop-

gave. Van ingewikkelde herbestemmingen

in de binnenstad tot prachtige vrijstaande

villa's en clubhuizen voor sportverenigin-

gen. Van een eerste grove schets tot ver-

fijnde details in de uitvoering die klasse en

kwaliteit uitstralen. 

Geïnteresseerd in wat 

wij u kunnen bieden? 

www.hulskerarchitecten.nl

In Nederland maken sporters veelal gebruik van de beste faciliteiten op het gebied

van sportvelden en -accommodaties. Zelfs de kleinste verenigingen hebben de

beschikking over één of meerdere hockeyvelden die voldoen aan hoge standaarden.

Onze sportinfrastructuur met competities op alle niveaus maken het voor jong en

oud mogelijk om hockey als sport te beoefenen.

A D V E R T O R I A L

ZAND EN DOR GRAS.
Maar dat is niet overal vanzelfsprekend. Neem
bijvoorbeeld India. We kennen India als grote
hockeynatie met een roemruchte historie en
vooraanstaande spelers. Spelers die vaak voor
het eerst op zanderige veldjes met hockey in
aanraking komen, alvorens uit te groeien tot
spelers die de wereldtop bereiken. Dat dit
slechts voor een enkeling is weggelegd moge
duidelijk zijn. In India worden de talrijke compe-

tities ook vandaag nog gewoon op die zandveldjes of in het gunstige geval op een dor gras-
veldje gespeeld. Verreweg de meeste spelers daar zullen nooit ervaren hoe het is om hockey
te spelen op een veld als een biljartlaken.

BIJZONDERE VELDPROJECTEN.
Hoe mooi is het dan dat wij met hulp van internationale bonden en partners ook in India faci-
liteiten realiseren die voldoen aan de hoogste standaarden. Faciliteiten waarmee de hockey-
sport wereldwijd weer een klein beetje verder gestimuleerd en ontwikkeld wordt. Een uniek
project passend bij dit verhaal betreft de realisatie van een FIH gecertificeerd waterveld op
marinebasis INS Shivaji, in Lonavala India. Beperkt door Corona en ondanks zware restricties
vanwege de beveiligde defensielokatie, zorgde Edel Grass er met lokale partners voor dat dit
veld toch gebouwd werd. Vele spelers zullen hier de komende jaren hun skills verbeteren!
Lees meer over deze en andere bijzondere sportveldprojecten op www.edelgrass.com.

Professionals in Public controlling, 

overheidsfinanciën en -bedrijfsvoering

Wegalaan 49  |  2132 JD Hoofddorp 

T 088 126 44 00 |  www.jeconsultancy.nl

Goede hockeyvelden. 
Niet overal vanzelfsprekend
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Bart van der Meer is bezig aan zijn
negende seizoen in Heiloo. Bij zijn
komst startte hij als assistent-trai-
ner van Jeroen Visser. “Er stond
toen een ongelofelijk goed team
dat net uit de Hoofdklasse was ge-
degradeerd,” aldus de coach. “Een
team dat lang bij elkaar was en
ook wel wat aan de oude kant.
Vanaf dat moment zijn er elk jaar
wel drie of vier speelster wegge-
gaan en eindigden we elk seizoen
weer een paar plekjes lager.”

LICHTING
Sinds vorig seizoen komt een ta-
lentvolle lichting door uit de MA.

Het huidige team is dan ook jong.
“We wilden drie of vier speelsters
laten meetrainen, maar we heb-
ben een krappe selectie en dus
staan er op zondag altijd talenten
op het wedstrijdformulier. We ver-
loren voor de winterstop vaak
wedstrijden in het vierde kwart.
Dat was best jammer, maar we
hebben veel geleerd.”

Desondanks bleef de sfeer goed.
“Daar mogen we best trots op
zijn. We zijn vier dagen naar Span-
je geweest en hebben veel tijd ge-
stoken in het teamproces. We wil-
len zakelijker worden en

speelsters gaan elkaar meer aan-
spreken op gedrag in het veld. 
We hebben elkaar beter leren
kennen, daar de tijd voor gekre-
gen en dus ook genomen. Alle
zoomsessies en teamsessies heb-
ben hun resultaat opgeleverd.”

WAPEN
Om handhaving te realiseren zijn
punten nodig. Na de winterstop
is het team gestart met een in-
haalrace. Van der Meer: “We wil-
len hoog druk zetten, maar wel
vanuit de zone. Dan is het elkaar

neerzetten en coachen van groot
belang want als de ruimtes te
groot worden lukt het natuurlijk
niet. De eerste resultaten na de
winter zijn erg bemoedigend. In
de eerste seizoenshelft scoorden
we moeilijk, maar inmiddels be-
gint ook de corner als wapen te
leven. We gaan met een andere
intentie de cirkel in.”

POSITIEF
Van der Meer is content dat hij
ook volgend seizoen actief blijft
op Terriërs. “Erg fijn, want de club

of ikzelf hadden er anders in kun-
nen staan. Er is veel groei moge-
lijk en dat komt er nu al uit. Het is
nog geen garantie voor handha-
ving, maar als coach ben ik blij
met wat er gebeurt en de sfeer is
nog steeds goed. Hockey blijft een
mooi spelletje en je moet er voor-
al ook plezier uit blijven halen. 
We hopen de selectie bij elkaar
te kunnen houden en zien de toe-
komst positief tegemoet.”

Foto: Terriërs

HEILOO - Bart van der Meer verlengde onlangs zijn con-
tract als coach van Terriërs Dames 1. Het team stond
op dat moment met twee punten onderaan in de  Pro-
motieklasse. De coach en het clubbestuur hebben ech-
ter alle vertrouwen in een mooie toekomst voor Dames
1. In Heiloo wordt dan ook vol enthousiasme doorge-
bouwd aan de ontwikkeling van de selectie.

De inhaalrace 
van Terriërs

Deze kenmerken zijn niet onopge-
merkt gebleven. De club heeft in
de afgelopen jaren een gestage
groei doorgemaakt en telt inmid-
dels meer dan 200 leden. Toch is
er nog voldoende ruimte voor
groei in alle leeftijden en catego-
rieën. Jongens en meisjes, jong en
oud, senior of student. 

GEEN WACHTLIJSTEN
Op Sportpark Hansje Brinker is er
nog voldoende ruimte voor jon-
gens en meisjes vanaf 6 jaar. De
club heeft geen wachtlijst; je kunt
gelijk mee doen. Dit geldt ook
voor complete jeugd of (jong) se-
niorenteams. 

GRATIS TRAININGEN
Daarom biedt HC Spaarndam de
mogelijkheid om vrijblijvend ken-
nis te maken met hockey én de
vereniging. Samen sporten, ge-
woon omdat het kan en omdat
hockey leuk is! De hele maand
april zijn er gratis open trainingen
voor niet-leden. Opgave kan via
de website www.hcspaarndam.nl.

Hierop kun je ook een keuze voor
een dag maken. Een stick kun je
lenen. 

HET HELE JAAR STARTEN
Ook complete teams, zowel jeugd
als senioren, kunnen op de club
terecht. Ben je 18+ en wil je
komen hockeyen alleen of met
een groep vrienden/vriendinnen?
Dat kan. Je kunt het hele jaar door
meteen starten. Voor jong senio-
ren is er een speciaal contributiet-
arief. 

PLEZIER
HC Spaarndam beschikt over er-
varen trainers die jouw hockey-
techniek naar een hoger niveau
tillen en plezier in het spel bij-
brengen. Naast de gebruikelijke
trainingen en wedstrijden worden
op de club leuke activiteiten geor-
ganiseerd, zoals clinics, een fami-
lietoernooi, internationale wed-
strijden, oliebollentoernooi etc. Zo
wordt hockey gecombineerd met
veel gezelligheid.  

SPAARNDAM - HC Spaarndam is misschien wel de leukste
hockeyclub in de regio. Jong, bruisend, een fijne sfeer, veel
saamhorigheid en een vereniging waar iedereen elkaar kent.
Sportiviteit, gezelligheid, prestatie en betrokkenheid gaan bij
HC Spaarndam hand in hand. Een familieclub met ambitie.

HC Spaarndam is opgericht in
2009 door een groep enthou-
siaste ouders. In 2013 deed de
vereniging voor het eerst mee
in de KNHB hockeycompetitie.
In 2014 werd een eigen veld in
gebruik genomen. 

Sinds september 2019 beschikt
de club ook over een oefen-
veldje. Een nieuwe stap in de
verdere ontwikkeling van de
club waaraan continue wordt
gewerkt. Dit geldt ook voor het
opleiden van trainers en

coaches en uiteraard voor de
opleiding van de eigen jeugd.
Op die manier wordt met am-
bitie gewerkt aan het hockeyni-
veau en de verdere groei van
HC Spaarndam.

Open trainingen bij HC Spaarndam
SPAARNDAM
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LOHC verwelkomt Wearhouse.nl
als sponsor van de Dome
Zonder sponsoren kan een sportvereniging nauwelijks bestaan en dit geldt ook voor de Dome

van LOHC. Ondanks de uitdagingen tijdens het zaalseizoen, heeft LOHC van de blaashal gebruik

kunnen maken wanneer dit toegestaan was. Een aantal vragen voor Wearhouse.nl, die ook de

komende jaren de dome zal sponsoren.

WIE OF WAT IS WEARHOUSE.NL?
Wearhouse.nl is een skate- en streetwear

shop; zowel online als offline. Wearhouse.nl

staat bekend om de voordelig geprijsde

Vans, Globe en Etnies sneakers. Skate-

boards, Longboards en cruisers maken de

look helemaal compleet met deze street-

wear sneakers. Eigenlijk kan je het zo gek

niet verzinnen, wil jij een sportieve look of

activiteit, dan kan je altijd even op onze

webshops of in de winkel kijken in Warmond.  

WELKE ROL SPEELT HOCKEY 
BIJ WEARHOUSE.NL?
Voor de eigenaar, Jeroen Behrend, heeft

LOHC sinds zijn jeugd een grote rol

gespeeld. Via zijn kinderen is Jeroen ook als

coach betrokken bij de club. Een deel van

het personeel is in de regio actief geweest

op verschillende clubs. Wat hockey bij-

draagt aan de ontwikkeling van mensen

dankzij de teamspirit, samenwerking en

beweging is iets wat hoog in het vaandel

staat bij Wearhouse.nl. 

WAT HOPEN JULLIE DE KOMENDE
JAREN TE BEREIKEN MET DE DOME?
Sportzalen zijn belangrijk voor de ontwik-

keling van de spelers, de club en de sport.

Met het huidige aantal sporthallen is het

niet mogelijk om in alle vraag te voorzien.

Daarom zijn wij blij met oplossingen als de

Dome, en zijn wij dan ook trots om onze

naam te mogen koppelen aan: de Wear-

house.nl Dome. 
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Routinier Tim Ossewaarde kent
de belangen. “De aprilmaand
wordt showtime, dan moeten wij
het laten zien en daar moet nu
de volle focus op. Later wacht
overigens nog een pittig rijtje met
onder andere HIC en Victoria.
Normaal gesproken zijn wij best
competitief tegen zulke ploegen,
maar dit seizoen lijkt alles lastig.”

COACHWISSEL
Lastig is het seizoen zeker. De
Bloemendalers startten de com-
petitie nog redelijk met een 3-3
tegen Cartouche. Daarna volgden
enkele ongelukkige nederlagen.

De eerste winst, tegen Were Di,
zorgde voor opluchting. Eind ok-
tober zag de ploeg coach Jamie
Kroukamp vertrekken vanwege
persoonlijke omstandigheden.
“Voor iedereen heel jammer,”
blikt Tim terug. “Jamie heeft het
de afgelopen twee jaar fijn ge-
daan en er was een goede klik.”

Een vervanger werd snel gevon-
den in de persoon van Laurence
Docherty. Een verrassende keuze.
“Daar waren wij uiteraard heel
blij mee. Laurence heeft veel
coachervaring, maar kan ook put-
ten uit zijn jarenlange carrière in

de absolute top. Die kennis is
echt een meerwaarde. Hij weet
hoe wij denken en weet ons goed
te raken.” 

TEGENGOALS
Desondanks bleef het moeizaam.
In totaal behaalde HBS in de eer-
ste seizoenshelft slechts acht
puntjes. Bij de herstart volgden
twee forse nederlagen tegen
Laren en Cartouche. Daardoor
liep het aantal tegengoals op tot
50. “Natuurlijk is dat niet goed, al
is het beeld wel een beetje verte-
kend door enkele grote uitsla-
gen,” analyseert Ossewaarde. 

“Als je met 5-2 op Schaerweijde
verliest en met 1-5 van HDM gaat
het hard. Met de 2-6 tegen Laren
overigens ook. Dat lijkt vrij kans-
loos, maar was het zeker niet. Wij
stonden goed te spelen, maar
gaven in een kwart vier goals
weg. Daarna hebben we ons her-
steld, maar konden niet meer de
aansluiting vinden. Uiteindelijk
wordt het dan 2-6.”

NIVEAU
Het geschetste beeld zegt veel
over het seizoen van HBS. “Wij spe-
len echt niet slecht en komen vaak
op voorsprong. Maar het kwartje
valt elke keer de verkeerde kant
op. Aan de andere kant moet je
ook concluderen dat wij niet voor
niets in de onderste regionen
staan. In de coronajaren hadden
wij het al best lastig en dit seizoen
is het nog een stukje zwaarder.
Ook omdat het niveau in de Pro-
motieklasse bepaald niet naar be-
neden is gegaan. Integendeel.”

“Kijk, ik loop al een tijdje mee en
heb nog in de 'oude' Overgangs-
klasse gespeeld. Maar dat niveau
is echt niet te vergelijken met de
Promotieklasse. In dat opzicht is
de opzet van de PK heel goed ge-
weest. Het niveau blijft stijgen,
ook doordat een aantal teams
beschikt over jongens met erva-
ring in de Hoofdklasse en er veel
ervaren spelers zijn teruggeko-
men. Er wordt dus serieus goed
gespeeld.”

BELANGRIJKE REELS
HBS doet het dit seizoen met een
mix van ervaren spelers en jonge
talenten. Een prima keuze, zij het
dat de Bloemendalers in een las-
tige positie zitten. Punten zijn
hard nodig om handhaving te re-
aliseren. Daartoe werd eind
maart een eerste aanzet gegeven
met een nipte, maar belangrijke
1-0 winst tegen Almere. Dit gaf de
ploeg een beetje lucht. 

“Nu moeten we doorpakken. Er
komt een belangrijke reeks aan
met ploegen waar wij normaal
gesproken van kunnen winnen.
Eerst Qui Vive, dan Were Di en in
een later stadium Victoria en HIC.
Daar moet de volle focus op. Dit
betekent niet dat de rest onbe-
langrijk is. Ieder duel is een kans
en alles wat je tegen de beoogde
top-5 pakt is meegenomen.”

“Waar het uiteindelijk eindigt is
nog niet te zeggen. Wij kijken van
wedstrijd tot wedstrijd. De ko-
mende weken zal duidelijk wor-
den waar we staan en of dat leidt
tot crisisberaad. Daarna zien we
verder, maar opgeven doet HBS
nooit!” 

Docherty
De komst van Laurence Do-
cherty naar HBS was voor
veel mensen verrassend. De
oud-international en voorma-
lig coach van Bloemendaal
gaf de laatste jaren de voor-
keur aan zijn werk en gezin
en stond nog zelden op het
hockeyveld. 

Dit veranderde nadat Jamie
Kroukamp vertrok bij HBS.
Teammanager Karel Huijser
zocht contact met Docherty
en na enkele gesprekken
ging het toch weer kriebelen
bij de 78-voudig internation-
al. Op HBS ging Docherty
voortvarend te werk, waarbij
hij zich in eerste instantie
vooral richtte op de groeps-
dynamiek. Met name om een
goede basis te creëren en
daarop verder te bouwen. 

“Dat doet hij Laurence heel
goed,” zegt Tim Ossewaarde.
“Hij schudt behoorlijk aan
bomen, maakt heel wat los
en weet ons op allerlei gebie-
den te prikkelen. Dat is knap
want zo gemakkelijk zijn wij
niet. We hebben best een ei-
genwijze groep, maar met
zijn kennis en ervaring kent
hij het klappen van de
zweep. Wij zijn dan ook blij
met Laurence. Dat willen we
de komende weken ook
laten zien.” 

Showtime voor 
Heren HBS

BLOEMENDAAL - April wordt een uitermate belangrijke
maand voor de Heren van HBS. Want in de ontmoetin-
gen tegen de directe concurrenten Were Di en Qui Vive
moéten punten worden gepakt om een grote stap te
zetten richting definitief lijfsbehoud in de Promotie-
klasse en het ontlopen van de play-outs. Zo niet blijft
alles onzeker. Volop spanning dus aan de Bergweg. 
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Een blik op de stand leert dat Hi-
salis nog altijd bovenaan staat.
Ongeslagen zelfs. Maar waar de
ploeg voor de winterbreak alles
won, is het na de herstart een
ander verhaal. De eerste twee
duels, tegen Nieuwegein en Cast-
ricum, leverden slechts twee punt-
jes op. En daardoor sloop de con-
currentie toch weer dichterbij. 

STROEF
Coach Tabe Roggeveen maakt zich
vooralsnog geen zorgen. “De start
was wat stroef, maar dat is vooral
te wijten aan de beschikbaarheid

van spelers. Blessures, een paar
jongens met pijntjes, corona en
dan gaat het al snel hard. Zeker
omdat wij een niet al te brede se-
lectie hebben.”

“Bovendien moeten wij er ook ge-
woon hard voor werken. Dat zie je
ook aan de uitslagen in de eerste
seizoenshelft. Veel spannende
potjes met een nipt verschil. Het
is dus niet zo dat wij iedereen
moeiteloos van het veld slaan.
Maar het feit dat wij steeds aan
de goede kant van de score staan,
zegt natuurlijk wel iets.”

GEZAMENLIJK PROJECT
Het 'iets' duidt ook op de ambitie
en de resultaten in de laatste sei-
zoenen waarin Hisalis standaard
bovenin meedraaide en op weg
leek naar promotie. Daarvoor
werd in 2017 de basis gelegd toen
Roggeveen aan het roer kwam 
bij Hisalis. “Toen zijn we aan een
gezamenlijk project begonnen.
Vanaf dat moment loopt er een
mooie stijgende lijn omhoog. We
zijn beter geworden, hebben
goede stappen gemaakt en vooral
ook hard gewerkt. Vervelend is al-
leen dat door corona alles lang stil
heeft gestaan. Ook in het hockey
met de nodige consequenties. Dat
is zuur, maar daar doe je niks
aan.”

UITMUNTEND
Gelukkig is er dit seizoen wel spra-
ke van een normaal competitie-
verloop. Hisalis startte dan ook
andermaal met de doelstelling om
bovenin mee te draaien en de
stap te zetten naar de tweede
klasse. “Dit verwachtte iedereen

ook van ons. Het klinkt heel ge-
makkelijk, maar dat is het natuur-
lijk niet. Kijk alleen maar even
tegen welke grote clubs wij spelen
en wat daar de mogelijkheden
zijn. Ook zij hebben ambitie en
willen vooruit. Als je dat afzet
tegen Hisalis wordt het beeld toch
anders. In dat opzicht doen wij
het uitmuntend.”

JUBILEUM
Desondanks is het doel duidelijk
in Lisse. “Wij willen heel graag
naar de tweede klasse. We heb-
ben er lang genoeg op gewacht en
het mag nu gebeuren. Het per-
spectief is ook positief. We spelen
goed en liggen op koers. Dat wij
na de winterstop wat punten
laten liggen is minder, maar zor-

gen zijn er niet. We zijn ongesla-
gen en hebben nog altijd een
voorsprong op de achtervolgers.”

“Het moet alleen niét minder wor-
den. De selectie is niet al te breed
en we hebben iedereen nodig.
Wat dat betreft is het soms best
een dun lijntje. Zo eerlijk moet je
ook zijn. Aan de andere kant
staan we niet voor niets boven-
aan. Het vertrouwen is groot en
nu is het zaak om de komende
weken door te pakken. Voor ons-
zelf en ook voor de club. Hisalis
bestaat dit seizoen 50 jaar en het
zou fantastisch zijn als dat samen-
komt met de promotie van Heren
1. We gaan er alles aan doen om
dat te realiseren.”
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LISSE - Voor de heren van Hisalis mag het dit seizoen

ein-de-lijk wel eens gebeuren: promotie naar de tweede

klasse. De afgelopen jaren lag het team steeds op

koers, maar zette corona een streep door de ambities.

En dus wordt het nu écht tijd om de champagne te ont-

kurken. Hoewel: na de winterstop gaat het ineens wat

minder gemakkelijk. Het zal toch niet weer mis gaan?

Kunstproject JubArt
Ter gelegenheid van het 50-jarig jubileum lanceerde
Hisalis een bijzonder initiatief. Daarbij is de uitdaging
een nieuw kunstwerk voor het clubhuis realiseren. Dit
in de vorm van een groot bord met hockeyballen
waarop eigen ontworpen kunstcreaties worden afge-
beeld. Iedereen van jong tot oud (leden, oud leden,
vrienden/familie, vrijwilligers en sponsoren) die Hisalis
een warm hart toedragen kan meedoen.  

Het kunstproject met de naam JubArt
werd 10 jaar geleden ook al eens uitge-
voerd. Met veel succes, zij het dat het
werk inmiddels bijna helemaal is ver-
vaagd. Vandaar dat het nu opnieuw
wordt gelanceerd. 

Tabe Roggeveen, coach en beeldend kun-
stenaar, volgt het project op de voet. “Ik ben
er als een soort 'linkerhand' bij betrokken. Met de combinatie Kunst
en Hisalis is dat ook logisch. Het is leuk project, zeker voor de
jeugd. Een mooie wand met balletjes waarop leden met een sticker
hun eigen naam en creaties kunnen plakken. Ik ben heel benieuwd
wat we gaan zien.”

Vol voor promotie 
in jubileumjaar

FOTO: HISALIS



Al meer dan dertig jaar traint Martijn Drijver
hockeykeepers van over de hele wereld. Van
de jeugd tot olympisch niveau. Zijn geheim?

“Bij de Drijver Goalie Academy kijken we naar het
complete plaatje. Wil jij als keeper die ultieme red-
ding maken? Dan gaat het om zoveel meer dan alleen
de techniek van het keepen.” 
Ook het mentale gedeelte krijgt veel aandacht. “We
hebben geweldige trainers die positieve feedback en
tips geven. De sfeer is altijd opbouwend en positief.
We helpen jou om met meer vertrouwen in het doel
te staan.” 

BETER BEWEGEN
De Drijver Goalie Academy werkt ook aan jouw
fysieke ontwikkeling. “Bij ons word je niet alleen een
betere keeper, maar ook een betere atleet”, vertelt
Martijn, die door de jaren heen merkt dat kinderen
steeds minder goed bewegen. “Op scholen wordt
minder gymles gegeven. Ook thuis bewegen kinderen

minder, doordat ze vaak achter een scherm zitten.
Wij vinden: hoe beter je beweegt, hoe beter je kunt
keepen. Daarom besteden we veel aandacht aan
breed motorisch leren. We oefenen bijvoorbeeld
eerst kort voetenwerk, hand-oogcoördinatie of
balans. Daarna passen we dat toe in een uitdagende
keepersvorm. We hebben altijd de nieuwste oefenin-
gen, die aansluiten bij het hedendaagse hockey.”

COMPLEET AANBOD
Het mooie is: de Drijver Goalie Academy is er voor
elke gemotiveerde hockeykeeper, van ieder niveau.
“Je kunt wekelijks met ons trainen op onze locaties
bij HGC, Kampong en Pinoké. Ook verzorgen we 
clinics, dag- en overnachtingskampen. Kortom, het
hele jaar door kun jij bij ons terecht “, besluit Martijn.
“Wil jij morgen die ultieme redding maken? Dan gaan
we vandaag nog aan de slag!”

Check het complete aanbod op drijver.com

A D V E R T O R I A L

Zeg je hockeykeeper, dan zeg je Drijver Goalie Academy. “Er is niets mooiers dan trainen met
enthousiaste keepers die beter willen worden”, aldus Martijn Drijver. “Bij ons word je niet
alleen een betere keeper, maar ook een betere atleet.”

DE ZOMER 
VAN JE LEVEN
Wil jij een onvergetelijke zomer beleven? Een nog betere goalie
worden? En vrienden voor het leven maken? Dan zijn de Drijver
Goalie Camps iets voor jou! Al bijna dertig jaar weten keepers uit
de hele wereld ons te vinden. Voor trainingen van topniveau én
voor een topsfeer. De beste vakantiebestemming voor
gemotiveerde keepers van 8 t/m 21 jaar? Drijver Goalie Camps!

Datum Plaats Leeftijd

10-16 juli Antwerpen 10-16 jaar
10-16 juli Amsterdam 11-16 jaar
24-30 juli Amstelveen 12-15 jaar
24-30 juli Amsterdam 14-18 jaar
31 juli-6 aug Amstelveen 15-21 jaar

Meer info en aanmelden: drijver.com/kampen

KLAAR VOOR DE ULTIEME REDDING



Hisalis startte dit seizoen met een
iets gewijzigde selectie. Met drie
nieuwe gezichten en een aantal
jonge talenten werd in de eerste
speelronde een puntje gehaald op
Abcoude: 2-2. Daarna volgde een
forse nederlaag op eigen veld
tegen Eemvallei. 

OPSTEKER
De serie werd voortgezet op
Baarn waar de roodhemden een
sterk tweede kwart speelden en
verdiend op 0-2 kwamen. Helaas
lukte het Hisalis niet om het
goede niveau vast te houden,
waardoor er uiteindelijk 2-2 op de
borden stond. Daarna werd verlo-
ren van Shinty en was er thuis een
0-0 en dus een punt tegen Loe-
nen. 

Een mooie opsteker was dat Hisa-
lis in oktober in de tweede ronde
van de Silver Cup een prima winst
boekte op HDS. Een voorbode van
de groeiende vorm die ook zicht-
baar was in het duel tegen FIT. In
een heerlijke pot knokte de ploeg
zich drie keer terug van een ach-
terstand, maar boog uiteindelijk
toch het hoofd: 4-3. 

5-0!
Thuis tegen Spitsbergen was Hisa-
lis dan ook gebrand op de winst.
En die kwam er. Met een overtui-
gende 5-0 boekte Hisalis de eerste
driepunter, mede dankzij een hat-
trick van Sanne Dijkstra. Een belo-
ning voor het harde werken. Dit
kreeg, na verlies tegen IJburg, een
goed vervolg. Want in de laatste
duels voor de winterstop was er

nog twee keer winst. 2-3 op Pur-
merend en 1-0 tegen Uitgeest. 

GOED VERVOLG
Die lijn werd bij de herstart van de
competitie doorgetrokken. In de
eerste wedstrijd stond Hisalis er
weer, met als resultaat een klin-
kende 4-0 winst op Abcoude. Een
week later werd er aangetreden
tegen het sterke Eemvallei. Na
een moeizaam eerste kwart waar-
in de Amersfoorters twee keer
scoorden, knokte het team zich

prima terug tot 2-2. Daarna werd
het een grimmig duel waarin Eem-
vallei nog drie keer de goal wist te
vinden: 5-2. 

Die eindstand was enigszins verte-
kenend, want ook tegen het team
uit de top-3 liet Hisalis zien prima
mee te kunnen. Een week later re-
kenden de roodhemden op eigen
veld dan ook gedecideerd af met
het laag geklasseerde Baarn.
Goed veldspel en twee benutte
strafcorners resulteerden in een

2-0 eindstand. De vijfde winst van
het seizoen. 

NAAR BOVEN
Duidelijk is dat Hisalis Dames 1 de
draai heeft gevonden. Dit na een
moeilijke start en diverse wedstrij-
den met weinig wisselmogelijkhe-
den als gevolg van blessures. Met
de stijgende lijn in handen mag
het team naar boven kijken en
mogelijk mikken op een plaats in
het linkerrijtje. Een mooi perspec-
tief voor de komende maanden. 
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LISSE - Waar de Heren van Hisalis dit seizoen hard door-
stomen richting promotie leek het voor de Dames een
moeizaam jaar te worden in de derde klasse. Het team
van coach Marnix Stegers startte de competitie aarze-
lend en wist tot november niet te winnen. Maar na de
eerste driepunter kantelde het beeld. En die lijn werd
ook na de winterstop voortgezet. 

Dames Hisalis
vinden hun draai

“Voor de jongens is het geweldig
om op dit niveau te spelen,” zegt
coach Miroslaw Wieczorek. “Ze
hebben er hard voor gewerkt en
het is vooral ook een beloning. In
de voorcompetitie was het tot de
laatste dag spannend. Om te pro-
moveren moésten wij van Amster-
dam winnen en de andere uitsla-
gen moesten een klein beetje
meezitten. Dat gebeurde: echt
super!”

KENNISMAKING
In de poule is Alliance gekoppeld
aan Amsterdam, Breda, Oranje-
Rood, Push en Victoria. De eerste

wedstrijd tegen Push was meteen
een harde kennismaking: 0-4 ver-
lies. “Een vreemd duel. Het begon
met een blessure, daarna kregen
we meteen een goal tegen, vervol-
gens werd een doelpunt van ons
afgekeurd en wij misten ook nog
een strafbal. Alles zat erin.” 

Een week later startte de ploeg op
Oranje-Rood wat aarzelend en
kwam met 3-0 achter, door drie
strafcorners. “In de rust hebben
we nieuwe afspraken gemaakt.
Daarna is er veel beter gespeeld.
Wij maakten 2 goals, maar verlo-
ren uiteindelijk met 5-3.” 

NIEUWE ERVARING
De coach is echter niet ontevre-
den. “In de eerste wedstrijden
hebben we veel geleerd en gezien
wat tophockey is. Het is voor ie-
dereen een nieuwe ervaring. Bo-
vendien hebben wij met 10 eer-
stejaars en 5 tweedejaars een
heel jong team. Veel tegenstan-
ders zijn fysiek sterker en net iets
verder. Het is dan aan ons om
goed in de organisatie te blijven
spelen. Want op dit niveau zijn de
details vaak beslissend.”

PUNTEN
Met de lessen uit de eerste duels
gaat Alliance de komende weken

op zoek naar punten. “Het belang-
rijkst is goed te spelen, maar we
willen ook punten. We kennen nu
het niveau en weten wat nodig is.
Daarnaast zijn het plezier en het
leren belangrijk. Als er goed is ge-
werkt en je verliest van een tegen-
stander die beter is, moet je dat
accepteren. Maar ik wil wel ont-
wikkeling zien.”

VIERDE PLAATS
Kijkend naar de poule verwacht
de coach dat Alliance vooral moet
battelen met Amsterdam en
Breda. “Als we daar punten tegen
pakken, is de vierde plaats haal-
baar. Victoria, Push en Oranje-

Rood steken er iets bovenuit,
maar wie weet zit er een stunt in.
Voor ons is alles de eerste keer,
maar als de jongens zich blijven
ontwikkelen is veel mogelijk.”

COMPLIMENT
De Jongens B1 is overigens niet
het enige jeugdteam van Alliance
dat actief is op het hoogste ni-
veau. In totaal spelen vier teams
landelijk waarvan drie meisjes-
teams. “Dat is ook een compli-
ment voor de club. Er wordt een
goed beleid gevoerd en gestructu-
reerd gewerkt met goede trainers.
Mooi dat het beloond wordt.”  

HEEMSTEDE - Na een superspannende voorcompetitie
plaatste Alliance Jongens B1 zich in november voor de
landelijke B. Een unieke prestatie want nog nooit
speelde een B1 van de club op het hoogste niveau. In
maart startte het avontuur in een poule met zware
tegenstanders. Een lastige klus, maar tegelijk een
mooie uitdaging

Jongens B Alliance in Landelijk B

'Het is voor
iedereen een
nieuwe ervaring'

ALLIANCE

FOTO: ALLIANCE
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Dominik werd in de winterstop
benaderd met de vraag of hij inte-
resse had in Overbos. “Op dat mo-
ment best verrassend, maar ik
had vrijwel meteen een goed ge-
voel,” legt de coach uit. “Ik had zin
om weer aan de slag te gaan bij
een eerste team. Bovendien
kende ik de club al, uit de periode
dat ik coach was van USCH. Maar-
ten Bosman was toen coach van
Overbos. Ik heb hem gebeld en hij
zei meteen: 'dat moet je doen.
Een mooie club en een leuke
groep; daar kun je veel mee'.”

HANDHAVING
Na het bekijken van een wedstrijd
en een training startte Dominik
aan de uitdaging op Overbos.
Handhaving in de eerste klasse
staat daarbij voorop. “Zo reëel
moet je ook zijn. Wij staan voor-
laatste en moeten er alles aan
doen om lijfsbehoud te realiseren.
Voor ons is iedere wedstrijd een

finale. Het gaat ergens om; dat
maakt het ook leuk. We spelen
écht om de knikkers.”

MOMENTUM
De coach voerde niet meteen ri-
goureuze veranderingen door.
“Toch zijn wij wel dingen aan het
aanpassen en leggen geleidelijk
andere accenten in de speelwijze.
Belangrijk is ook het vertrouwen.
Wij moeten vooral het 'momen-
tum' weer gaan krijgen. Dan ga je
ook ontspannender spelen. Dit zit

soms ook in de details. Zo hebben
wij onszelf tegen AthenA echt te
kort gedaan. In de eerste helft
kwamen wij met 3-0 achter. Na de
rust maakten we twee goals en
vervolgens vlogen er twee straf-
corners via de binnenkant van de
paal uit. Dan sta je dus met lege
handen.”

VOLDOENDE HOCKEY
Ondanks de plaats op de ranglijst
blikt Dominik met vertrouwen
vooruit. “Er zit meer dan voldoen-

de hockey en technische bagage
in de ploeg. Wij doen ook zeker
niet onder voor onze tegenstan-
ders, maar het is nu wel zaak om
punten te pakken. Dat is een
mooie uitdaging. De groep heeft
er zin in en er wordt goed ge-
speeld. Nu moeten wij onszelf
gaan belonen. Daar gaan we alles
aan doen.”

VERVOLG
Dominik Batenburg heeft voor
een half jaar getekend op Over-

bos. Of aan die periode een ver-
volg wordt gegeven, is nog niet
duidelijk. “Het gaat nu om hand-
having en pas daarna kijken we
verder. Bovendien moet het ook
passen met mijn werk als TC op
Hockeyclub Houten. Daarnaast
woon ik in Culemborg. Voor een
paar maanden is dat goed te
doen, maar als je structureel
meerdere keren per week twee
uur in de auto zit, wordt het een
ander verhaal. We gaan het zien.”

BEVERWIJK - Bij de Dames
van Overbos staat sinds de
herstart van de competitie
een nieuwe coach aan het
roer. Dominik Batenburg
nam het stokje over van
Arvid van der Tol. Hij mocht
meteen aan de bak om de
Beverwijkers te behouden
voor de eerste klasse. 

Nieuwe coach Dames Overbos heeft duidelijk doel

'Alles doen voor handhaving'

BHC OVERBOS

“Het is inderdaad opvallend. Eigen-
lijk heel steady, hoewel het niet
precies de regelmaat is die wij zoe-
ken,” beaamt coach Julian de Witte.
“Het zegt ook iets over het team.
Talentvol, veel energie en sfeer,
maar vooral ook een jong ploegje.
En dat zie je terug in de uitslagen. 

VOORBEREIDING
Julian is bezig aan zijn tweede sei-
zoen als hoofdcoach van Haarlem
Dames 1. In 2020 nam hij het stok-
je over van Pieter Vlek, de twee
jaar ervoor was hij assistent. “Vorig
seizoen lag de competitie al snel
stil en daar is niemand beter van
geworden. Vandaar dat wij in het
voorjaar gericht aan de slag zijn ge-
gaan en een goede voorbereiding
hebben gedraaid om klaar te zijn
voor de competitie.”

COMPETITIE
Haarlem startte goed aan het sei-
zoen met keurige 2-2 op Myra. In

de eerste vijf duels werd vier keer
gelijk gespeeld. In oktober startte
de reeks van wedstrijden waarin
verlies en winst steeds werden af-
gewisseld. “Toch spelen wij echt
niet slecht hoor. Tegen Naarden
was het heel close en in de thuis-
wedstrijd tegen Myra waren wij
lang de betere ploeg met goed
veldspel. We liepen alleen tegen
drie counters op waaruit zij drie
keer scoorden. Daarin moeten wij
beter worden.”

MEER PUNTEN
De coach ziet dan ook voldoende
lichtpuntjes. “Er zit veel hockey in
de groep en met de ervaring van
de eerste seizoenshelft verwacht ik
de komende meer goals en meer
punten. Je ziet nu al dat wij gemak-
kelijker scoren. De doelstelling om
in het linkerrijtje te eindigen, moet
dan ook haalbaar zijn. Daarbij is
het wel belangrijk om ook in de
slotfase van wedstrijden de focus

te behouden en een pot echt over
de streep te trekken.”

BEKER
Deze les toonde het team overi-
gens al in de bekerwedstrijd tegen
Qui Vive die na een 2-2 op shoot-
outs werd beslist. “Een leuke pot, al

was de 2-2 spannender dan het
veldspel doet vermoeden. Wij
waren zwaar dominant, toen zij in-
eens uit een corner scoorden.
Daarna hebben we een stunt uitge-
haald door de keeper te wisselen
en gelijk te maken. Uiteindelijk trok-
ken we 'm via shout-outs binnen.”

“Zo'n resultaat geeft ook weer ver-
trouwen en een basis om verder te
bouwen. Daar gaan we mee ver-
der. Deze groep gaat echt nog
stappen maken. Ook vanwege de
samenstelling en de sfeer. Het is
écht een heel leuk team!” 

HAARLEM - Hockey is een spelletje waarbij je vaak niet
alles kunt voorspellen. En zeker niet de uitkomst van een
wedstrijd. Bij de dames van Haarlem is dat dit seizoen wél
het geval. Al maandenlang wisselt het team winst en ver-
lies keurig af. Wordt er de ene week gewonnen, dan volgt
in de wedstrijd erna standaard verlies. En omgekeerd. 

Een steady reeks, maar dan anders
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Dit weet ook coach Sjoerd Dom-
burg-Ouwerkerk, bezig aan zijn
eerste seizoen op Bennebroek.
Want hoewel zijn ploeg door-
gaans prima resultaten neerzet,
ging MHCB ook al twee keer fors
onderuit. De 0-4 nederlaag op
eigen veld tegen Hilversum, toch
geen hoogvlieger in de poule,
was daarbij best pijnlijk. Evenals
het 5-0 verlies tegen koploper
Nieuwegein. 

LESSEN
“Dat zijn inderdaad harde lessen,”
zegt de coach. “Niet leuk, maar
wel nodig om beter te worden.
Tegen Hilversum hadden wij bij-
voorbeeld 75% balbezit en
creëerden veel kansen. Zij kwa-
men vier keer in onze cirkel en
scoorden vier keer. Dat was niet
alleen zuur; het zegt ook dat ons
nieuwe systeem nog niet volledig
is ingeslepen. Daar moet je dan
mee aan de slag. Trainen, afstem-
men, leren en vooral doen.”

AANVALLEND
Het 'systeem' waar Sjoerd over
spreekt, werd in de voorbereiding
geïmplementeerd. “Wij zijn totaal
anders gaan spelen. Heel aanval-
lend, korte combinaties door de
as en vooral heel veel positiewis-
selingen. Dat was voor het team
even aanpassen, maar de meiden
hebben het goed opgepakt. Er
wordt hard gewerkt en de groep
staat met veel plezier en energie
te spelen. Dat spreekt ook aan. Ik

hoor van veel mensen dat het
weer leuk is om naar Dames 1 te
kijken. Ook van oud-speelsters
die overwegen om weer terug te
keren. Dat zijn toch mooie gelui-
den.”

TRAINEN
De nieuwe speelstijl was niet de
enige verandering die de coach
doorvoerde. “Wij willen graag
vooruit. Daar hoort ook een an-
dere aanpak bij. Zo trainen wij nu
drie keer in de week, dat was wel
een omslag. Daarnaast wordt ie-
dere training nauwkeurig voorbe-
reid, we doen een aparte sleep-
training, wij eten op de club en
proberen op allerlei manieren
samen beter te worden. In die
saamhorigheid zit ook de kracht.” 

VLEUGELS
Met de nieuw ingezette koers
draait Bennebroek prima mee in
de tweede klasse. “We maken
echt stappen en dat zie je ook
terug in het veld. Een mooi voor-
beeld was de wedstrijd tegen

Weesp. Een taaie tegenstander
waar wij eerder altijd moeite mee
hadden. Nu werd het 4-0 en dat
was dik verdiend. Een dergelijke
uitslag geeft ook bevestiging dat
de speelwijze past bij het team en
zorgt voor vertrouwen. Want als
je ergens veel energie in stopt en
je ziet dat het werkt, geeft dat
vleugels. Het moet alleen nog wel
wat stabieler worden.”

OMHOOG
Het perspectief is dus positief. De
vraag is dan ook wat er dit sei-
zoen mogelijk is. “Vooralsnog be-
kijken we het van wedstrijd tot
wedstrijd. Aan het einde van de
competitie zal blijken waar wij
staan. De doelstelling was top-4,
maar we willen graag meer. Uit-
eindelijk is het doel promotie
naar de eerste klasse. Dat is een
kwestie van tijd. De vraag is niet
of het gebeurt, maar wanneer.
Dit seizoen of volgend seizoen.
Als wij dit seizoen al de stap kun-
nen maken, zou dat geweldig zijn.
Of dat haalbaar is, gaan we in de

komende maanden zien. Maar wij
willen graag, hebben ambitie en
bovendien zit er veel spirit in de
ploeg. Neem bijvoorbeeld Tess
Jurjus, een van onze dragende
speelsters. Zij is al wat ouder,
maar als je ziet met hoeveel fel-
heid en energie zij dit seizoen

staat te hockeyen, zegt dat niet
alleen iets over haar, maar ook
over het team. De kracht van dit
team is dat we alles samen doen
en samen de doelen willen berei-
ken. Dat is ook mijn manier van
werken.” 
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BENNEBROEK - Een nieuwe
coach, nieuwe speelsters,
meer trainen én een
andere manier van spelen.
Bij de Dames van Benne-
broek is dit seizoen bijna
alles anders. En dat is te
merken op Sportpark 't
Rottegat. De ambitie om de
stap te zetten naar de eer-
ste klasse is dan ook volop
aanwezig. Desondanks kent
de weg omhoog soms ook
nog hobbels en kuilen. 

Goede klik en goede jeugd
Sjoerd Domburg-Ouwerkerk is bezig aan zijn eerste seizoen als
coach van Bennebroek Dames 1. Hij is echter geen onbekende op
het Rottegat. “Ik heb in het verleden al veel gedaan bij de jeugd van
MHCB. Daarna ben ik overgestapt naar de MA1 van Alliance die in
de Super A speelden.” 

Vorig seizoen was Sjoerd assistent-coach bij Heren 1 van Alliance.
De club bood hem in het voorjaar een functie aan als TC van de
jeugd. “Dat was mooi, maar ik wil vooruit. Toen Bennebroek voorbij
kwam, hoefde ik niet lang na te denken en heb het samen met Bar-
bara Smolenaars aangepakt. Wij hebben een goede klik en vormen
met onze geweldige teammanager Astrid de Bruijn een prima
team.”

Vanuit zijn achtergrond met jeugdhockey kijkt de coach verder dan
alleen Dames 1. Daarbij zoekt hij nadrukkelijk de connectie met de
Meisjes A. “Er komen goede lichtingen aan en met het oog op de
doorstroming proberen wij daar nu al op te anticiperen. Zo speelt
MA1 hetzelfde systeem als Dames 1 en ze trainen ook een keer in
de week een helft mee met de Dames. Dat vergemakkelijkt uitein-
delijk ook de overstap.” 

'Het is weer leuk om naar Dames 1 te kijken'





Iryna is afkomstig uit Soemy, een
provinciestad in het noordoosten
van Oekraïne, op zo'n 50 kilometer
van de Russische grens. De plaats
werd een dag na de inval zwaar
onder vuur genomen, met hevige
gevechten waarbij 22 doden vielen. 

HULPELOOS
Iryna was kort daarvoor al vertrok-
ken. “Begin februari kreeg ik van
buitenlandse vrienden informatie
dat er iets zou gaan gebeuren. Het
aantal troepen aan de grens nam
snel toe en dat zorgde voor veel
stress en hoofdpijn. Ik was bevroren
en hulpeloos. Toen de druk te hoog
werd, heb ik mijn angsten kenbaar
gemaakt in de hockey-community
en ben vertrokken. Naar Nederland,
zonder te weten waar ik terecht zou
komen.” 

Na contacten met oude bekende
Hien The van AMHC Amersfoort en
KNHB-medewerker Gabrielle van
Doorn werd onderdak geregeld bij

voormalig KNHB-directeur Johan
Wakkie in Amsterdam. Vanuit de
hoofdstad volgt Iryna de situatie in
haar land op de voet. 

VECHTEN
Niet lang nadat Kharchenko in Ne-
derland aankwam werd Soemy ge-
bombardeerd. “Dan wordt het ratio-
nele denken erg vertroebeld. Mijn
ouders wilden blijven. Mijn zus is na
drie dagen reizen met haar kinde-

ren over de Turkse grens kunnen
komen. Bekenden met reguliere
banen hebben de wapens opgepakt
om gaan te vechten. Mensen die
nog nooit een geweer in handen
hadden gehad, voeren oorlog. Er is
geen veilige plaats meer. En dan te
bedenken dat ik fysiek nog in veilig-
heid ben, hier in Nederland.”

ETEN
Via contacten bij een hockeyschool
heeft Kharchenko een beeld van de
situatie ter plekke. “In de eerste
weken was er nog voldoende graan,
brood, melk en eieren. Sommige
mensen hebben nog wat bevroren

eten in de vriezer. Maar in een stad
van 270.000 inwoners is het de
vraag hoe lang dat nog duurt. Elke
beslissing die in de oorlog wordt ge-
maakt, is een keuze van leven en
dood. Maar er is geen zwart of wit.
Alles is een grijs gebied en niemand
heeft hier ervaring mee.”

HULPGOEDEREN
Vanuit Nederland en met steun van
de Europese hockeyfederatie zet
Iryna zich in voor het opzetten van
een logistieke lijn om hulpgoederen
naar Oekraïne te transporteren.
“Van geld inzamelen, inkopen, lijs-
ten opstellen, aftekenen bij check-
points én dubbelchecks om te zor-
gen dat alles op de juiste plek komt.
We organiseren nu dat proces en
de EHF fungeert als betrouwbare
organisatie als spil voor geldstro-
men.” 

HOCKEYBOND
Zoals bekend kwam ook het Oek-
raïense nationale damesteam onder
21 naar Nederland. Zij vonden on-
derdak bij Victoria in Rotterdam. Als
vicevoorzitter van de hockeybond
heeft Iryna uiteraard contact met
het team dat ondanks de situatie

graag wilde deelnemen aan het WK
onder-21 in Zuid-Afrika. Daarvoor
zijn er nog wel veel vragen te ver-
werken en keuzes te maken. Zoals
dat voor alles geldt voor Oekraïners.  

“Iedereen beleeft de emotionele
achtbaan anders. Als bond moet je
een statement durven maken, maar
niemand is voorbereid op een oor-
logssituatie. Dat doet ook iets met
de onderlinge persoonlijke verhou-
dingen. Je moet tien keer nadenken,
voordat je keuzes maakt. Maar
onder tijdsdruk kun je vaak pas ach-
teraf evalueren. Het voelt als drijf-
zand en een keuze voor vandaag,
kan morgen alweer achterhaald
zijn.”

DANKBAAR
Iryna is enorm dankbaar voor alle
hulp die in Nederland en vooral ook
via de hockeyclubs wordt geboden.
“De warmte van de hockeywereld is
onbeschrijfelijk. Als mensheid moe-
ten we verenigd blijven. Niemand
zou in zo'n situatie terecht mogen
komen. Toekomstige generaties ver-
dienen een wereld zonder oorlog en
met vredige luchten. En op de twee-
de plaats is er dan hockey.” 

De hele wereld reageerde geschokt toen Rusland op 24
februari Oekraïne binnenviel. In de dagen en weken
erna bleek pas echt de impact van de oorlog. Niet in de
laatste plaats voor de Oekraïense bevolking. Bijna vier
miljoen inwoners zijn inmiddels hun land ontvlucht.
Eén van hen is Iryna Kharchenko, vicevoorzitter van de
Oekraïense hockeybond, die werd opgevangen door de
'hockeyfamilie' in Nederland. 

Na terugkeer in haar geboorte-
land kwam daar sportmanage-
ment bij. In 2014 werd Iryna door
de coach van haar zus gevraagd
manager te worden van de ge-
renommeerde club MSC
Sumchanka. Daar startte haar
avontuur in de hockeywereld.
“Het zou een tijdelijke oplossing
zijn, maar al gauw boden ze - vrij
onverwacht - een functie aan als
directeur. 

BOND
In die periode werd zij ook vice-
president bij de nationale hockey-
bond. “Met mijn internationale

ervaringen nam ik ook de buiten-
landse contacten voor mijn reke-
ning. Na tussentijds een periode
van directeur in een meer uitvoe-
rende rol, ben ik sinds augustus
2021 terug in mijn rol als vicepre-
sident van de bond. Ook ben ik
commissielid bij de Europese
hockeyfederatie.” 

LIEFDE VOOR SPORT
Inmiddels is hockey een onder-
deel van haar leven, evenals de
liefde voor sport. “Het mooiste
van hockey zijn de waarden. Een
unieke omgeving die niet alleen
focust op resultaten en medailles,

maar ook het belang ziet van fa-
milie en liefde. Van verbinding en
de gezamenlijke ervaringen op

basis van vriendschap en loyali-
teit. Het brengt de goedheid van
mensen naar boven. Het horen

bij een community verrijkt je
leven. Dat wil ik ook graag uitdra-
gen en er zelf aan bijdragen.”

Iryna Kharchenko is vicevoorzitter van de Oekraïense 
hockeybond. Haar blikveld is echter veel breder. Zo'n 20
jaar geleden vertrok zij naar Amerika voor een succesvolle
carrière op het gebied van marketing en business 
development bij een techbedrijf in San Francisco. 

Iryna Kharchenko, vicevoorzitter
Oekraïense hockeybond

'De warmte van de
hockeywereld is
onbeschrijfelijk'
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‘Hockey brengt de goedheid van mensen naar boven’

Bron: Sport Knowhow XL, informatieplatform voor de zakelijke sportmarkt (www.skxl.nl)
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Huisman is dus nieuw bij het team.
“De meiden hebben vijf jaar lang
dezelfde coach gehad en vonden
het best wel spannend om met
een nieuwe te gaan werken. Er zijn
vier speelsters vertrokken naar re-
spectievelijk Rood-Wit, Hurley en
HDM en het was eventjes zoeken
naar de juiste teamsamenstelling.
We hebben een goede lichting,
maar in de breedte hebben we
door de omvang van onze club wat
minder teams.”

KRIEBELEN
Denise keerde zelf na een aantal
jaren afwezigheid terug in de hoc-
keywereld. “Tot mijn zestiende heb
ik bij Alphen gespeeld en vervol-
gens tot mijn 31ste bij Alecto in
Leiderdorp. Ik was actief in het eer-
ste en daarnaast als coach bij voor-
namelijk de A1, B1 en C1. Drie jaar
terug heb ik wat meer de focus op
mijn nieuwe baan gelegd en zijn

we verhuisd van Leiden naar
Nieuw-Vennep. Daarna begon het
weer te kriebelen en heb ik uitge-
keken in de regio Den Haag naar
een nieuwe functies. Totdat mijn
stiefdochter me wees op een vaca-
ture bij de meisjes A1 van De Kik-
kers. Ik ben op gesprek gegaan,
voelde me meteen thuis en was
ook enthousiast.”

UPS EN DOWNS
De nieuwe coach besteedde in
haar nieuwe functie veel aandacht
aan het groepsgevoel. “Van een mi-
litair bootcamp tot andere team-
buildingactiviteiten. Dit om zo goed
mogelijk de competitie in te gaan.
De voorcompetitie ging met ups en
downs. We kunnen als collectief
namelijk ook flink onder de onder-
grens door gaan. Natuurlijk gingen
we voor Super A, maar de 'Subtop'
is een prima niveau met allemaal
spannende wedstrijden.”

TALENTEN
Tot dusver loopt het redelijk. “Bij
vlagen spelen we goed hockey,
zoals we dat willen. Het is nog niet
elke zaterdag steady, maar we zijn
wel op de goede weg. De helft van
het team blijft waaronder ook de

speelsters op cruciale posities en
er zijn bovendien enkele waanzin-
nig talentvolle speelsters. Uit de B1
komen er ook goede speelsters
door, zoals in elke lichting wel vier
of vijf talenten zitten. Komend sei-
zoen ga ik bij De Kikkers ook als

technisch coördinator aan de slag.
We moeten proberen de talenten
uit alle lichtingen langer aan ons te
binden totdat ze echt zijn uitge-
leerd en eventueel klaar zijn voor
een stap naar een grotere club.”

NIEUW-VENNEP - Denise Huisman is dit seizoen de nieuwe
trainer/coach van De Kikkers Meisjes A. Ze wist met het
team de Super A niet te bereiken, maar is dit seizoen met
de MA1 actief in de zeer competitieve Subtopklasse. Ruim
over de helft van het seizoen is het perspectief prima
voor de toekomst. Huisman treedt komend seizoen toe
tot de technische commissie bij de club.

Kikkers Meisjes A hebben de toekomst



De passie voor hockey zat er al
vroeg in bij Martijn. Zijn vader Han
was een vermaarde linksachter
die met het Nederlands Elftal twee
Olympische medailles won. Na zijn
eerste stappen op het hockeyveld
belandde Martijn al snel in de
goal. Vervolgens doorliep hij alle
nationale jeugdelftallen, groeide
uit tot een uitstekende keeper en
stond jarenlang onder de lat bij
eerst Leiden en later HGC. 

TRAININGEN
Tijdens zijn actieve carrière start-
te Martijn al met het trainen van
keepers. “In die jaren hingen
keepers er vaak maar een beetje
bij,' vertelt Martijn. “Specifieke oe-
fenvormen waren er nauwelijks.
Vandaar dat ik een eigen trai-
nings- en opleidingsplan heb ge-
maakt. Door die constant te ver-
beteren en te combineren met
nieuwe inzichten en methoden is
uiteindelijk een filosofie ontstaan
die is uitgegroeid tot het Drijver
Goalie System. 

DRIJVER GOALIE SYSTEM
Het Drijver Goalie System werkt
voor elke keeper. Ongeacht leeftijd,
niveau of de stijl van keepen. Aan
de basis ervan staan drie elemen-
ten: plezier, zweet en leren. “In die
combinatie zit ook de kracht,” be-
nadrukt Martijn. “Want als je geen
plezier hebt, verdwijnt vaak snel de
motivatie en dat werkt ook weer
door in de training.”

“Andersom werkt dat hetzelfde.
Vaak wordt gedacht dat trainen een
kwestie is van herhalen. Dat klopt
voor een deel. Maar als je iedere
week dezelfde oefeningen doet,

wordt het een sleur. Je weet precies
wat er gaat komen. Daarom doen
wij het anders. Door dezelfde vaar-
digheden te trainen, maar steeds
op een andere manier. Geen trai-
ning is hetzelfde.  Daardoor blijft
het leuk en uitdagend.”

WEDSTRIJDGERICHT
Het Drijver Goalie System is geënt
op wedstrijdgerichte trainingsvor-
men. “Daar word je niet alleen

beter van, maar ook bepalender.
Neem bijvoorbeeld ballen die
richting de zijplank worden gesla-
gen. Daar zijn allerlei oefeningen
voor met spectaculaire duiken.
Dat levert applaus op, maar sta-
tistisch gezien zijn daar de minste
doelpogingen. Het is veel effectie-
ver  om op je benen te blijven
staan en te anticiperen. Daardoor
kun je ook meteen reageren op
een vervolg. Juist die details
maken het verschil en bepalen of
je een medaille haalt of niet.”

WERELDTOP
Het is een mooi bruggetje naar
de wereldtop. Als keeperstrainer
was Martijn actief op zes Olympi-
sche Spelen, 10 EK's, zes WK's en
11 Champions Trophy's en twee
FIH Proleagues. In 2008 won hij
zilver met Spanje. In 2012 bege-
leidde hij de keepers van Oranje
naar Olympisch zilver. In 2016
won Maddie Hinch met het Britse
elftal goud op Spelen van Rio. En
in 2021 won Josine Koning met
het Nederlandse team goud in
Tokio. 

Op clubniveau was Martijn be-
trokken bij 14 landstitels en 7 Eu-
ropese clubtitels. Daarnaast is hij
met zijn Academy verantwoorde-
lijk voor de keeperstrainingen en
-opleidingen op Pinoké, HGC en
Kampong. “Dat doe ik uiteraard
niet alleen. Wij hebben inmiddels
een groot aantal gekwalificeerde
trainers die allemaal zijn opgeleid
met het Drijver Goalie System.

NIEUWE ONTWIKKELINGEN
Het Drijver Goalie System is in de
loop der jaren steeds verder geë-
valueerd. “De filosofie staat nog
altijd overeind, maar het hockey

is natuurlijk enorm veranderd.
Daarom kijken we gericht naar
nieuwe ontwikkelingen, investe-
ren veel in kennis en proberen op
allerlei manieren voorop te lopen.
Dat moet ook. Het gaat immers
niet om ons, maar om de keepers
en hun ontwikkeling. Zij verdie-
nen de beste opleiding, training
en begeleiding. ”

MENS
Het is bijzonder met hoeveel pas-
sie Martijn over keepers spreekt.
“Keepen is mijn passie. Er is niets
mooier dan trainen met enthou-
siaste keepers die beter willen
worden. Of ik nu met David Harte
werk of met een keepster van de
MC2. Keepers zijn geweldig en
het is nog altijd een feest om hen
te begeleiden, te trainen en te
helpen.”  

“Daarbij gaat het niet alleen om
technische skills, maar ook om de
mens. Zowel in de top als bij de
jeugd. Wie ben je, wat wil je leren
en wie zit er eigenlijk onder de
helm. Sommige kinderen staan
met veel bravoure in het veld.
Maar het kan best zijn dat het
verlegen jongetje dat alles super-
spannend vindt veel meer talent
heeft. En als je hem dan op een
goede manier helpt en begeleidt,
en het wordt uiteindelijk écht een
keeper, is dat prachtig.”

“Ik haal daar veel voldoening uit.
Daarom vind ik de hockeykee-
perskampen die wij organiseren
ook zo leuk. Geweldig om al die
blije kinderen te zien, lekker te
trainen en hen te zien groeien op
ieder niveau. En vaak zie je dat
keepers die in een breedteteam
hockeyen de grootste stappen
maken en met veel meer zelfver-
trouwen naar huis gaan. Ge-
groeid als keeper én gegroeid als
mens. Daar word ik heel blij van!”   

Goalie Guru, Keepersexperts, Academy Master of Keeperstrainer. Google een term die
met keepen te maken heeft en de naam van Martijn Drijver komt naar voren. Dat is
ook logisch. De Hillegommer reist al meer dan 35 jaar de wereld over om hockeykee-
pers te trainen, te helpen en te begeleiden. Van absolute topsterren tot beginnende
keepertjes. Volgens zijn eigen filosofie en met ongekend veel plezier en energie. 

HOCKEYKEEPERSKAMPEN
Wil jij een onvergetelijk kamp beleven? Een nog betere goalie wor-
den? En vrienden voor het leven maken? Dan zijn de Drijver Goalie
Camps iets voor jou! Voor trainingen van topniveau én voor een
topsfeer. Ook dit jaar worden er weer hockeykeeperskampen geor-
ganiseerd in de mei-, zomer- en herfstvakantie. Kijk voor meer info
op www.drijver.com/kampen

TOPPERS
Voorbeelden van keepers die
mede dankzij Martijn groot
zijn geworden: David Harte,
Josine Koning, Sam van der
Ven, Maddie Hinch, Hidde
Brink, Kiki Gunneman, Anke
van Goudoever, Bernar Her-
rera, Savita Punia, Kumar
Subramaniam, Quico Cortez,
Sreejesh P Raveendran, Ai-
sling D'Hooghe, Guus Vogels,
Floortje Engels, Rassie Pie-
ters, Sanani Mangisa and
many more to come.
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Martijn Drijver

'Keepers zijn
geweldig!'
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MAATSCHAPPELIJKE BETROKKENHEID
YourGift werkt veel samen met goede doe-
len en maatschappelijke instanties. Zij
ondersteunen dit financieel maar ook door
persoonlijke ondersteuning vanuit de eigen
organisatie. Bij hun  inspanningen betrek-
ken zij ook de afnemers en ontvangers van
de YourGift Cadeaukaart.

De ontvangers kunnen op de YourGift web-
site het saldo checken, zien wanneer de
cadeaukaart is geactiveerd en wat de gel-
digheidsduur is. Ook kan de ontvanger een-
voudig zien waar de cadeaukaart is te
besteden. De kracht van de YourGift
Cadeaukaart is dat deze breed is te beste-
den bij fysieke- en online winkels, tijdschrif-
ten en magazines, voor ander A-merk
cadeaukaart of te doneren aan goede doe-
len. 

Toon zegt: “wij zien onze cadeaukaarthou-
ders steeds meer een deel van het saldo op
de kaart besteden aan een product en een
deel doneren ze aan een goed doel”. Hier-
door creëert YourGift samen met de houder
van de cadeaukaart maatschappelijke
betrokkenheid.

3% DONATIEBONUS
Voor zakelijke kopers van de YourGift
cadeaukaarten hebben ze een donatiemo-
del gelanceerd. Hiermee gaan ze over de
afgenomen YourGift cadeaukaartwaarde
3% doneren aan een door de afnemer geko-
zen goed doel. “Geen korting maar een
donatiebonus” noemt Toon dit en vervolgt:
“Het sluit aan bij wat bedrijven en instan-
ties belangrijk vinden om samen impact
maken.” 

DUURZAAMHEID
Ook in duurzaamheid is grote vooruitgang
geboekt bij YourGift. Het afgelopen jaar is
de vraag naar digitale cadeaukaarten sterk
gestegen door de eenvoudige wijze van ver-
sturen maar ook het duurzame karakter van
dit product. 

De digitale cadeaukaart ontvang je snel per
e-mail en komt, in tegenstelling tot de regu-
liere post, altijd en op tijd aan. Doordat er
geen kosten meer zijn van het drukken van

de cadeaukaart, enveloppe en verzending
maakt dit bij uitstek een duurzaam product.

Voor wie wel een fysieke cadeaukaart wil
ontvangen heeft YourGift gekozen voor
cadeaukaarten met een FSC Keurmerk.
“Buiten de huidige voorraad laten wij geen
plastic cadeaukaarten meer drukken” zegt
Toon.

MHC BENNEBROEK
Als onderdeel van maatschappelijke betrok-
kenheid is YourGift ook als bord- en shirt-

sponsor aangesloten bij MHC Bennebroek.
“Een mooie hockeyclub die wij met veel ple-
zier ondersteunen” zegt Toon. Met YourGift
Cards en een nieuw hoofdveld is MHC Ben-
nebroek klaar voor het nieuwe seizoen.

Kijk voor alle informatie
op www.yourgift.nl

Rechtstreeks contact opnemen kan 
uiteraard ook met toon@yourgift.nl / 
06-53321880.

YourGift, dé cadeaukaart met impact
A D V E R T O R I A L

Maatschappelijke betrokkenheid en duurzaamheid zijn populaire termen,
vooral in deze tijd. “Het jaar 2020 heeft dit zeker versterkt” zegt Toon van
Dooijeweerd, directeur van YourGift Cards. Hij vervolgt: “Voor Yourgift zijn dit
termen die al gewoon zijn en inmiddels ook voor de kopers en ontvangers van
de YourGift Cadeaukaart”.
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Daarbij gaat het om alle speeldata voor de jeugd en jongste
jeugd, de senioren en veteranen die uitkomen in de Bonds-
competitie en Districtscompetities. Indien de actualiteit in de
zomer om een wijziging vraagt, dan heeft de KNHB de moge-
lijkheid deze concept-speeldagenkalenders alsnog aan te
passen.

START 10 EN 11 SEPTEMBER
Voor de meeste teams start de competitie in het weekend
van 10 en 11 september. Dit geldt zowel voor de senioren-
teams als de jeugd. Alleen de A- en B-jeugd die in de landelij-
ke (sub)topklasses spelen, beginnen een week eerder; op za-
terdag 3 september. 

De eerste seizoenshelft loopt door tot het weekend van
26/27 november. Het weekend van 3 en 4 december is er
voor een eventuele uitloop of inhaalwedstrijden. Daarna
volgt de winterstop. De herstart van de competitie staat ge-
pland in het weekend van 10 en 11 maart. De laatste speel-
dagen zijn in het weekend van 17 en 18 juni. 

HK, PK EN 1E KLASSE
De kalender voor de Hoofdklasse tot en met 1e Klasse Heren
en Dames (standaardteams) en de Gold- en Silver Cup volgt
op een later moment. De data worden bekend gemaakt zodra
de speeldagenkalender voor de Hoofdklasse is afgestemd. 

WK EN EK
Bij de kalender voor de Hoofdklasse wordt uiteraard ook re-
kening gehouden met het WK Hockey Heren 2023. Het toer-
nooi wordt gespeeld van 13 tot en met 19 januari in Bhuba-
neswar en Rourkela, India. Het WK is overigens niet het enige
grote toernooi in 2023. Ook het EK hockey voor dames en

heren staat op het programma. Speelstad is het Duitse Mön-
chengladbach. De exacte data moeten nog worden vastge-
steld, maar het toernooi staat gepland in de maand augus-
tus.

Alle kalenders en speeldagen vind je op www.knhb.nl.

UTRECHT - Het hockeyseizoen 2021-2022 is iets
over de helft en overal moeten de beslissingen
nog vallen. Maar de KNHB kijkt ook al vooruit. De
competitieleiding van de bond heeft inmiddels de
speeldagenkalenders voor het seizoen 2022-2023
in concept vastgesteld. 

Speeldagenkalender 2022/2023 vastgesteld
ALGEMEEN






